
YUNUSEMRE Belediye Başkanı Semih Balaban'ın
geçtiğimiz günlerde düzenlediği basın toplantısında

isim vermeden "Andersen'den Masallar' benzetmesi yap-
tığı AK Parti Yunusemre ilçe Başkanı İlkcan Durmaz'dan
cevap geldi. Durmaz, Başkan Balaban’ın açıklamalarına
şu sözlerle karşılık verdi: "Sayın Balaban, "Eğitiminizi tarih üzerine yap-
mış olsanız da edebiyatta da hiç fena değilsiniz. Mesela lisansüstü eğiti-
minizi de mağdur edebiyatı üzerine yaptığınız çok açık. Daha ilk yılınızda
sergilediğiniz ağlama seanslarıyla 5 yılın sonunda koca bir hayal kırıklı-
ğıyla devredeceğiniz belediyeye bizleri alıştırmaya çalışıyorsunuz.”

“LİSANSÜSTÜ EĞİTİMİNİ MAĞDUR EDEBİYATI ÜZERİNE YAPTIĞINIZ ÇOK BELLİ”

CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, Manisa Şehzadeler

Belediyesi’nin Spil Çocuk Evi açılış
törenine katıldı. Saygı duruşunda
bulunulması ardından İstiklal
Marşı’nın okunmasıyla başlayan
programda Spil Çocuk Evi’nin
minikleri tarafından hazırlanan
dans gösterisi velileri duygu-
landırdı, izleyenleri hayran bıraktı.
Törenin açılış programını yapan
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay, yeni çocuk ev-
lerinin de açılacağı müjdesini ver-
erek dar gelirli ailelere de süt
yardımında bulunulacağını söyledi. 

ŞEHZADELER SPİL ÇOCUK EVİ AÇILDI

TÖRENDE konuşan CHP Genel
Başkanı Özgür Özel,“Biz bu-

radan hem asgari ücretliler, hem
emekliler adına, hem hakkını ver-
medikleri üzüm üreticisinin, buğday
üreticisinin, darı üreticisinin, pamuk
üreticisinin, zeytin üreticisinin
isyanını dile getirerek; hem de
çiftçinin, emeklinin, emekçinin
parasını harcayacağı bu Manisa
esnafının durumunu da düşünerek
buradan Sayın Erdoğan’a bir kez
daha sesleniyorum. Ne bu emekli
maaşıyla, ne bu asgari ücretle ne
de ürünlere verdiğiniz bu fiyatlarla
geçim olmuyor. 2025 yılında geçim
yoksa, hep birlikte söylüyoruz
seçim var. Geçim yoksa seçim var.
Sayın Erdoğan, ‘Ben bunları 12 kez
yendim, 13’üncü seçimi de kazan-
maya Özgür Özel’in memleketine
geldim’ diyordu. 31 Mart‘ta siyasi
hayatının AK Parti‘deki ilk yenil-
gisini yaşadı. Şimdi o meydanı
dolduranlar, burada karşısına
geçmişler ve diyorlar ki, ‘Geçim
yoksa seçim var.’ Sayın Erdoğan
Manisa’dan hemşerilerimin yanın-
dan, baba ocağımdan, memleke-
timden 2025 yılındaki büyük müca-
deleyi başlatıyorum” dedi.

ÖZGÜR ÖZEL: “GEÇİM YOKSA SEÇİM VAR”

UZUN zamandır enflasyonla mücadele
eden ülkemizde vatandaşlar sık sık pazar

fiyatlarından dert yanıyordu. 2025 yılının
gelmesi ve asgari ücret zam oranının açıklan-
masının ardından pazar ürünlerinin fiyat-
larında ne değişiklikler yaşandı? Manisa Olay
Gazetesi ekibi Şehzadeler ilçesinde kurulan
Perşembe Pazarı’nda ekonominin nabzını
tuttu.  Perşembe Pazarı’nda sebze, meyve ve
temel gıda fiyatları vatandaşın belini bük-
erken, esnafın da yüzünü güldürmüyor. Dar
boğazda olan vatandaşların kimisi tezgâhlara
bakıp geçerken kimisi de belli başlı ürünler-
den yarım kilo alarak evlerine döndü. Pazar
arabaları önceki yıllara göre boş kalan vatan-
daşlar, fiyatlardan şikâyetçi. Pazarcı esnafı
da alım gücünün düşüklüğünden ve eko-
nomik şartların ağırlığından yakınıyor. 

YENİ YILIN İLK SEMT PAZARI KURULDU... TEZGAHLAR AÇILDI
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Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel Başkanı Özgür Özel, Şehzadeler Belediyesi’nin Spil Çocuk 
Evi açılış törenine katıldı… CHP’li Özel, erken seçim mücadelesinin startını da Manisa’dan verdi

CHP GENEL BAŞKANI OZEL 
Cumhuriyet Halk Partisi Genel
Başkanı Özgür Özel memleketi
Manisa’da, Şehzadeler Belediyesi
tarafından hizmete sunulan Spil
Çocuk Evi’nin açılış kurdelesini
kesti. Özel, erken seçim çağrısını
yineleyerek, “Sayın Erdoğan bu
2025 yılında elime aldığım ilk
mikrofon, çıktığım ilk sahne. Ama
doğduğum, büyüdüğüm yerden, 
memleketimden, babamın
ocağından, anamın kucağından
sana meydan okuyorum. Bu mil-
leti sana ezdirmeyeceğim” dedi.

Manisa’nın en büyük pazarlarından biri olan Perşembe Pazarı’nda yeni yılda fiyatlar yerinde sayıyor gibi
görünse de alım gücü ve artan maliyetler hem vatandaşı hem de pazarcı esnafını zor durumda bırakıyor

Perşembe Pazarı’nda ne alan
memnun ne de satan!

Cansu MERİÇ-Didem ALTINAY’ın haberi

66 milyon 919 bin TL hibe   
MANİSA İl Tarım ve Orman
Müdürü Metin Öztürk Manisa’da

2024 yılında gerçekleştirilen Kırsal
Kalkınma Yatırımları programı kap-
samında Tarıma Dayalı Ekonomik
Yatırımlar konusunda açıklamalarda
bulundu. 2024 yılında 12 adet pro-
jenin uygulamaya alınmış olduğunu
kaydeden Öztürk; “12 adet projeden 9
adet projemiz tamamlanarak işlet-
meler faaliyete geçmiştir” dedi. 

MANiSA’DA KREŞ AÇTI!

Manisa tarımına  

AK Parti’li Başkan Durmaz’dan 
Semih Balaban’a yanıt!

6’da

7’de5’te4’te
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maNİSalIlar yeni yılın ilk
gününde Spil Dağı’na akın etti.
Vatandaşlar aileleriyle birlikte
keyifli vakit geçirirken, yoğun-
luk nedeniyle araç konvoyları
oluştu.

Manisalı vatandaşlar yeni
yılın ilk gününde Spil Dağı’nda
aileleriyle brikte karın tadını do-
yasıya çıkardılar. Vatandaşlar
kartopu oynayarak gün boyu
eğlendi. Eve dönüş yolunda 26
kilometre uzunluğunda konvoy
oluştu.

EĞlENCE Yol BoYUNCa
DEVam ETTİ

Araç kuyruğunda ilerleyen

sürücüler yollarına devam eder-
ken, bazı vatandaşlar araçların-
dan inerek yol boyunca
kartopu oynamayı sürdürdü.

Trafiğin yoğunluğuna rağmen,
eğlenceyi bırakmayan ziyaretçi-
ler, Spil Dağı’ndaki kar keyfini
doyasıya yaşadı. 

Spil Dağı'nda uzun kuyruklar oluştu!

YIlDIZ Teknik Üniversitesi
Elektrik Mühendisliği bölümünü
bitirdikten sonra kısa süre ka-
muda mühendis olarak görev
yapan 37 yaşındaki Ünlü, 2 yıl

önce baba mesleği olan çiftçi-
liğe yönelip, bölgede üretilen
sebze ve meyveleri katma de-
ğerli ürüne dönüştürmeye karar
verdi.

Tarım ve Kırsal Kalkınmayı
Destekleme Kurumunun
(TKDK) hem genç girişimcilere
hem de sebze ve meyve ku-
rutma işletmelerine destek ver-
diğini öğrenen Ünlü, TKDK
Manisa İl Koordinatörlüğüne
sunduğu projesiyle kurumdan
3,6 milyon liralık hibe desteği
aldı. Desteğin ardından yatırı-
mına başlayan Ünlü, bazı üre-
tim bantlarını kendi tasarladığı
940 metrekare kapalı alana
sahip işletmesinde çoğun
kadın 50 kişiyi istihdam etti.

Ünlü, günlük 10 ton meyve
ve sebze işlenebilen tesisinde
domates, elma, armut, çilek,
dut, kavun, incir gibi ürünleri
kurutarak bu ürünlerden atıştır-
malık yapıyor, gıda ve pastacı-
lık sektörüne ham madde
sağlıyor.

"GElDİĞİmİZ NoKTaDaN 
mEmNUNUZ"

Ahmet Ünlü, bölgede yeti-
şen ürünleri katma değere dön-
üştürdüklerini söyledi.

TKDK desteğinin kendisine
bu yolu açtığını belirten Ünlü,
şöyle konuştu:

"Öz sermayemiz ve finans-
manımızla işletmemizin kurulu-
munu bir senede tamamladık.
2023'ün mart ayında tesisi
açtık. Başvuru dosyamızı

TKDK başvurularının kapanışı-
nın son yarım saatinde, son
anda yetiştirdik. Dosyamız nite-
likli ve güçlüydü ama yetiş-
meme durumu vardı. Son anda
yetiştik ve iyi ki de yetiştirmişiz.
Bir sene kaybetmekten kurtul-
duk. O bir seneyi de yatırımı ta-
mamlamakla, işi öğrenmekle
geçirdik."

Ünlü, uzun vadede, uluslar-
arası piyasada nitelikli ve
katma değerli ürünler üreten bir
Türk markası haline gelmeyi
hedeflediklerini anlatarak, "Şu

anda geldiğimiz noktadan
memnunuz, yurt içi ve yurt dışı
çeşitli firmalara iyi oranda ürün
tedarik ediyoruz. Yaklaşık 50
kişilik bir istihdama ulaştık. Ta-
mamen bölge insanı ve kadın
istihdamı üzerine çalışıyoruz.
Mavi yaka personelin hepsi
kadın ve bölge kadınlarıdır. Bu
da bizi mutlu ediyor." dedi.

"BİrÇoK YaTIrIma 
DESTEK VErDİK VE 
VErmEYE DEVam

EDECEĞİZ"
TKDK Manisa Koordina-

törü Uğur Uslu da hibe des-
teği verdikleri bir işletmenin
geldiği noktadan duyduğu
mutluluğu dile getirdi.

Ünlü'nün başarılı bir giri-
şimci olduğunu aktaran Uslu,
"Avrupa Birliği standartlarında
üretim yapan bir tesisin kurul-
masına destek olmaktan, is-
tihdam yaratmaktan mutluyuz.
Sadece Manisa'da değil böl-
gemizdeki birçok yatırıma
destek verdik ve vermeye
devam edeceğiz." diye ko-
nuştu. aa

Manisa'nın Saruhanlı ilçesinde, çiftçi babasından esinlenerek kamudaki işini bırakıp meyve ve sebze kurutma tesisi kuran Ahmet Ünlü, 50 kişiye iş imkanı sundu

Mühendisliği bırakan genç girişimci 
devlet desteğiyle tarım işletmesi kurdu

Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur, İzmir’de gerçek-
leştirdiği temaslarda belediye
ve özel sektör temsilcileriyle
bir araya geldi.

Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur, İzmir’deki yoğun
mesaisinde çeşitli ziyaretlerde
bulundu. İzmir Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, İller Bankası İzmir
Bölge Müdürü Mehtap Büyük-
nisan ve İmbat Madencilik
Enerji Turizm Sanayi ve Tica-
ret A.Ş.’nin İzmir Genel Mer-

kez Mali İşler Direktörü İlhan
Büyükyıldız ile görüşmeler
gerçekleştiren Okur, iş birliği
ve dayanışma mesajları verdi.

Başkan Okur, İzmir Büyük-
şehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay ile yaptığı görüşmede
bölgesel iş birliği fırsatlarını ele
aldı. 

Okur’un İzmir temaslarının
Soma’nın gelişimine katkı
sağlayacak projelerin hayata
geçirilmesi adına önemli bir
adım olduğu belirtildi. 

Haber merkezi

Başkan Okur'un İzmir mesaisi

Normal doğumu teşvik
etmek ve hizmet kalitesini artır-
mak için amacıyla İl Sağlık Mü-
dürü Uzm. Dr. Erol Karaca
başkanlığında normal doğum
eylem planı değerlendirme top-

lantısı gerçekleştirildi. 
İl Sağlık Müdürlüğü, anne

ve bebek sağlığını önceliklendi-
ren çalışmaları kapsamında
önemli bir adım daha attı. İl
Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Erol

Karaca'nın liderliğinde, Müdür-
lüğün Hizmet Başkanları ve
Başkan Yardımcılarının katılı-
mıyla "Normal Doğum Eylem
Planı Değerlendirme Toplantısı"
düzenlendi.

Toplantıda, normal doğumu
artırmaya yönelik hedefler,
mevcut durum değerlendirmesi
ve önümüzdeki süreçte atıla-
cak adımlar ele alındı. Uzm. Dr.
Karaca, normal doğumun anne
ve bebek sağlığı üzerindeki
olumlu etkilerine dikkat çeke-
rek, bu sürecin teşvik edilmesi
için il genelinde çeşitli farkında-
lık çalışmaları ve eğitim prog-
ramları planlandığını vurguladı.

Hizmet Başkanları ve Baş-
kan Yardımcıları, sahadaki de-
neyimlerini paylaşarak normal
doğum oranlarını artırmak için
yapılabilecek iyileştirme çalış-
maları hakkında öneriler sun-
dular. Ayrıca eylem planı
kapsamında iş birliğinin öne-

mine dikkat çekildi.
Normal DoĞUmUN 
ÖNEmİ VUrGUlaNDI

Toplantıda, normal doğu-
mun sağlık sistemindeki yeri
ve anne-bebek sağlığı açısın-

dan avantajları detaylı bir şe-
kilde tartışıldı. Uzm. Dr. Ka-
raca, sezaryen oranlarının
azaltılmasının öncelikli hedef-
lerden biri olduğunu belirtti.
Haber merkezi

Normal doğum eylem planı değerlendirme toplantısı yapıldı

Didem ALTINAY
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 238 63 61

SPİL ECZANESİ
0236 503 40 54

BAHAR ECZANESİ

ELİF ECZANESİ

0236 234 40 29

0236 233 77 74

NÖBETÇİ 
ECZANELER

3 Ocak 2025 Cuma

ŞİFA ECZANESİ
1496 - Leonardo da Vinci bir uçma makinesini test etti, fakat başarısız oldu.
1521 - Martin Luther, Roma Katolik Kilisesi tarafından aforoz edildi.
1777 - Amerikalı General George Washington, İngiliz General Charles Corn-
wallis'i Princeton Muharebesi'nde yenilgiye uğrattı.
1914 - Enver Paşa, Mirliva rütbesiyle Harbiye Nazırlığı'na atandı.
1917 - Ardahan Arap Camii'nde, 373 Türk, Ermeni çeteciler tarafından
camiyle birlikte yakıldı.
1922 - Mersin'in düşman işgalinden kurtuluşu.
1924 - Mısır'da Luksor şehrindeki bir tapınakta Tutankamon'un taş lahdi bu-
lundu.
1925 - İtalya'da Benito Mussolini, bütün yetkileri elinde topladı.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiye Dairesi yapılan
tüm bilgilendirmelere rağmen
ihmalden kaynaklanan baca
yangınlarının devam ettiğini be-

lirterek, baca temizliklerinin
yaptırılması uyarısında bu-
lundu.  

Manisa’da 2024 yılında
30'u aralık ayında olmak üzere

toplam 121 baca yangını mey-
dana geldi. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı
havaların soğumasıyla beraber
baca yangınında yaşanan ar-
tışa dikkat çekti. 2024 yılında
Manisa'da temizliği ihmal edi-
len toplam 121 bacada yangın
çıktı. Birçok yangın itfaiyenin
müdahalesi ile yayılmadan sön-
dürülürken, bazıları can yaktı.
Yunusemre ilçesinde bulunan 2
katlı bir binada bacadan başla-
yan yangın çatıya yayıldı. İtfaiye
ekiplerini müdahalesi ile sön-
dürülen yangında çatı tama-
men küle dönerken üst kattaki
iki daire ise kullanılamaz hale
geldi. 

“BACA TEMİZLİĞİNİ 

İHMAL ETMEYİN” 

Baca temizliğinin önemini
hatırlatan Büyükşehir Beledi-

yesi İtfaiye Daire Başkanı Gür-
han İnal, “Kış mevsiminin ba-
şında vatandaşlarımızı baca
temizliğinin önemi konusunda
bilgilendirdik ve ihmal edilme-
mesi noktasında uyarılarda bu-

lunduk. Temizlenmeyen bacalar
hem zehirlenmelere hem de
yangınlara neden oluyor. Son
bir ayda yaklaşık 30 baca yan-
gınına müdahale ettik, yıl bo-
yunca müdahale ettiğimiz baca

yangını sayısı 121'i buldu. Va-
tandaşlarımızı sobadan kay-
naklı olabilecek yangınlara
karşı daha dikkatli olmaları ko-
nusunda uyarıyoruz” diye ko-
nuştu.  İHA

İhmal edilen baca temizliği
yangına neden oluyor   
İhmal edilen baca temizliği
yangına neden oluyor   

MANİSA'NIN Akhisar ilçe-
sinde meydana gelen trafik ka-
zasında araçta bulunan baba
hayatını kaybederken oğlu da
yaralandı.   

Çanakkale’den İzmir’e
seyir halinde olan Yüksel Balcı
(41) idaresindeki 14 YH 448
plakalı otomobil, Manisa'nın
Akhisar ilçesi Musalar Mahal-
lesi yakınlarında sürücüsünün
direksiyon hakimiyetini kaybet-
mesi sonucu yolun sağındaki
şarampole düştü. Kazada sü-
rücü Yüksel Balcı ile araçta

yolcu olarak bulunan 66 yaşın-
daki babası İsmail Balcı yara-
landı. Durumu ağır olan İsmail
Balcı kaza yerinde yapılan ilk
müdahalenin ardından kaldırıl-
dığı Akhisar Mustafa Kirazoğlu
Devlet Hastanesi’nde yapılan
tüm müdahalelere rağmen kur-
tarılamayarak hayatını kaybetti. 

Sürücü Yüksel Balcı’nın
sağlık durumunun iyi olduğu
öğrenilirken, jandarma ekipleri
kazanın meydana geliş nedeni
hakkında detaylı inceleme baş-
lattı.  İHA

Manisa'da trafik kazası: 1 ölü 1 yaralı   

MANİSA'NIN Akhisar ilçe-
sinde 4 ayrı evden hırsızlık yap-
tıkları tespit edilen biri 19 diğeri
21 yaşındaki iki şüpheli yaka-
landı. Şüpheliler sevk edildikleri
adli makamlarca tutuklandı.   

Akhisar Cumhuriyet Baş-
savcılığı koordinesinde Akhisar
İlçe Emniyet Müdürlüğü ekip-
leri, ilçede farklı tarihlerde mey-
dana gelen evden hırsızlık
olaylarının fail ya da faillerini
bulmak için başlattığı çalış-
mada, olayları gerçekleştiren
şüphelilerin Y.A. (19) ve E.A.
(21) olduğunu tespit etti. İlçe
genelinde 4 ayrı evden hırsızlık
yaptığı belirlenen şüphelilerin,
Manisa dışından gelerek Akhi-
sar’da suç işledikleri, ayrıca
İzmir ve Soma’da da benzer
hırsızlık olaylarına karıştıkları

belirlendi. Polis ekipleri, şüphe-
lilerin Akhisar’da saklandıkları
adresi tespit ederek operasyon
düzenledi. Yapılan aramalarda,
çalınan bazı eşyalara ulaşıldı. 

Gözaltına alınan Y.A. ve
E.A., 1 Ocak 2025 tarihinde
sevk edildikleri adli makam-
larca tutuklanarak cezaevine
gönderildi.  İHA

Evden hırsızlık olaylarının
failleri tutuklandı   
Evden hırsızlık olaylarının
failleri tutuklandı   
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YunusEMRE Belediye
Başkanı Semih Balaban, bele-
diye bünyesinde çalışan işçile-
rin haklarının korunacağını ve
yeni bir süreçle işçilerin yetkili
sendikalarını özgürce belirleye-
ceklerini açıkladı. Başkan Bala-
ban, 11 Ocak Cumartesi günü
saat 10.00-17.00 arasında işçi-
lerin iradesiyle kurulacak san-
dıkta hangi sendikanın yetkili
olacağını işçilerin karar verece-
ğini duyurdu.   

Yunusemre Belediyesi
bünyesinde kurulan Organizas-
yon AŞ’ye ilişkin açıklamalar
yapan Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, bu şir-
ket aracılığıyla işçilerin daha iyi
şartlarda çalışacağını ve hiçbir
hak kaybı yaşamayacaklarını
belirtti. Başkanlık makamında
yapılan toplantıya, Başkan Yar-
dımcısı Ali Kuyumcu ve Organi-
zasyon AŞ Genel Müdürü Cahit
Kaplan da katıldı. Belediye
Başkanı Balaban kurulan şir-
kete MAYEB bünyesindeki işçi-

lerin geçeceğini bunu yaparken
de herhangi bir hak kaybı ya-
şanmayacağını söyledi. 11
Ocak Cumartesi günü kurula-
cak sandıkta işçilerin hangi
sendikayı yetkili olarak görmek
isteyeceklerini belirleyeceklerini
anlatan Belediye Başkanı Bala-
ban, yürütülecek çalışmaya iliş-
kin bilgi verdi. 

YETKiLi sEndiKa 11 
OCaK’Ta BELiRLEnECEK 
Başkan Semih Balaban

konuya ilişkin yaptığı açıkla-
mada, “Çalışanlarımızın hakla-
rını daha iyi bir şekilde
korumak, daha iyi şartlarda bir-
likte mücadele etmek için Or-
ganizasyon AŞ adında yeni bir
şirket kurduk. Bu süreçte de iş-
çilerimizin herhangi bir sendika
tercihi olması durumunda aldı-
ğımız karar doğrultusunda
hangi sendikayı seçerlerse seç-
sinler iradelerine saygı göstere-
ceğiz. Bu süreçte Başkan
Yardımcımız Ali Kuyumcu, Or-
ganizasyon AŞ Genel Müdürü

Cahit Kaplan’ın büyük emekleri
var. Kendilerine teşekkür ediyo-
rum. Sendikalarla da görüşerek
mutabakata vardık. 11 Ocak
2025 günü saat 10.00-17.00
arasında belediye ve şantiyede
iki sandık kuracağız. Çalışanla-
rımız hangi sendikayı tercih
ederse ona saygı duyacağız.
Yunusemre Belediyesi olarak
bu demokrasi sınavını başarıyla
vereceğiz. Biz işçilerin örgüt-
lenmesinden ve özgürce sendi-
kalarını tercih etmesinden yana
tavır aldık. Bu düşüncemizi ey-
leme geçirmenin haklı mutlulu-
ğunu yaşıyoruz. İşçi
kardeşlerimiz hangi sendikaya
üye olmak istiyorsa, hangi sen-
dikayı burada yetki sahibi yap-
mak istiyorlarsa saygı
göstereceğiz. Onların iradesi
belediyemizin iradesidir” dedi. 

iŞÇiLERin HERHanGi 
BiR KaYIPLaRI 
OLMaYaCaK 

İşçilerin şirket değiştirir-
ken herhangi bir hak kayıpları

yaşamayacağının altını çizen
Organizasyon AŞ Genel Mü-
dürü Cahit Kaplan ise, “Bele-
diyede çalışan
arkadaşlarımızın geleceğe
dönük kaygılarını da ortadan
kaldırmak adına şunu söyle-
mek isterim. Zaman zaman
duyduğumuz başka şirkete
geçtiklerinde kıdem, özlük ve
yıllık izin haklarından olacakla-

rından çekindiklerini duyuyo-
ruz. Buradan açıkça ifade et-
memiz gerekir ki aynı şirketin
yüzde yüz sahibi olduğu
başka bir şirkete geçtiklerinde
kıdem, özlük haklarında, yıllık
izin ücretlerinin hesaplanması
noktasında hiçbir kayıp söz
konusu değildir. Bunun gü-
vencesi hem yasalar hem de
Belediye Başkanımız Semih

Balabandır” diye konuştu. 
Belediye Başkan Yardım-

cısı Ali Kuyumcu da sandıktan
çıkan sonuca saygı duyacak-
larını ifade ederek şunları söy-
ledi: “Yunusemre Belediyesi
çalışanları için demokrasinin
temel noktasını koymuştur.
Sandık her şeyi belirleyecek.
Çıkan sonuca da hep beraber
saygı göstereceğiz.”  iHa

Yunusemre’de işçiler yetkili sendikayı
sandıkla belirleyecek   
Yunusemre’de işçiler yetkili sendikayı
sandıkla belirleyecek   

Manisa İl Tarım ve Orman
Müdürü Metin Öztürk Mani-
sa’da 2024 yılında gerçekleşti-
rilen Kırsal Kalkınma Yatırımları
programı kapsamında Tarıma
Dayalı Ekonomik Yatırımlar ko-
nusunda açıklamalarda bu-
lundu. 2024 yılında 12 adet

projenin uygulamaya alınmış
olduğunu kaydeden Öztürk;
“12 adet projeden 9 adet proje-
miz tamamlanarak işletmeler
faaliyete geçmiştir. 3 adet bitki-
sel ürün işleme tesisi ise fiziki
olarak tamamlanmış olup sa-
dece işletmelerin çalışmasıyla

ilgili evrakların tamamlanması
beklenmektedir. Ekonomik yatı-
rımlar 2024 yılı hibeye esas
proje maliyeti 110 mil-
yon 855 bin 100 TL
olup, tüm yatırım-
lar tamamlandı-
ğında 55 milyon
427 bin 550 TL
hibe ödenmiş
olacaktır. Aralık
2024 tarihi itiba-
riyle tamamlan-
mış olan 9 adet
tesisin hibeye esas
proje maliyeti 83 mil-
yon 360 bin 950 TL olup, yatı-
rımcılarımıza 41 milyon 680 bin
475 TL ödeme yapılmıştır. 8

adet zeytinyağı tesisi ve 1 adet
balık üretim tesisi faaliyete geç-
miş ve söz konusu tesislerde

toplam 134 kişiye istihdam
sağlanmıştır” dedi. 

Kırsal Ekonomik
Altyapı Yatırımları
kapsamında verilen
destekleri açıkla-
yan Öztürk, “Kırsal
Ekonomik Altyapı
Yatırımlar konu-

sunda ise 11 adet
proje programa alın-

mış, 10 adet projenin
uygulaması tamamlanmış

ve yatırımcılarımızın hesabına
4 milyon 804 bin 79 TL yatırıl-
mıştır. 1 adet projenin uygula-

ması devam etmektedir. 2024
yılı program kapsamında des-
teklemeden faydalanan küçük
aile işletmelerimize uygulama
sonunda;5 adet balya maki-
nesi, 4 adet mısır silaj maki-
nesi, 8 adet yem karma
makinesi, 3 adet yem ezme
makinesi, 2 adet süt soğutma
tankı, 120 adet yem kilit sis-
temi, 27 adet hayvan kaşıma
fırçası, 18 adet havalandırma
ve 10 adet suluk aile işletme-
lerimizde alımı sağlanmıştır”
ifadelerini kullandı. 

Sulamalar için verilen
destekler hakkında bilgi veren
Öztürk, “Bireysel Sulama Sis-
temlerinin Desteklenmesi ko-

nusunda ise 2024 yılında 19.
Etap kapsamında toplam 158
adet bireysel sulama projesi
uygulanmış ve 20 milyon 434
bin 494 TL hibe çiftçilerimizin
hesabına yatırılmıştır. 

Proje uygulaması ile yakla-
şık 14 bin dekar arazi modern
basınçlı sulamaya açılmıştır.
İlimizde 2024 yılı sonu itiba-
riyle Kırsal Kalkınma Yatırım-
ları Programı Tarıma Dayalı
Ekonomik Yatırımlar, Kırsal
Ekonomik Altyapı Yatırımları
ve Bireysel Sulama Sistemleri-
nin Desteklenmesi kapsa-
mında toplam 66 milyon 919
bin 48 TL hibe ödemesi ger-
çekleşmiştir” dedi. iHa

Manisa Tarım ve Orman Müdürü Metin Öztürk 2024 yılında Manisa tarımı için toplam 66 milyon 919 bin 48 TL hibe ödemesi yapıldığını açıkladı

Manisa tarımına toplam 
66 milyon 919 bin TL hibe   

Manisa'da, Alaşehir
Gümrük Müdürlüğünden
2024'te 69 ülkeye toplam 187
bin ton tarımsal ürün ihracatı
yapıldı, yaklaşık 400 milyon
dolar döviz girdisi sağlandı.  

Alaşehir Ticaret Bor-
sası Başkanı Hü-
seyin Soygür,
2024'te
105 bin
tonu yaş
üzüm
olmak
üzere
toplam
187 bin
ton tarımsal
ürün ihracatı
yapıldığını açık-
ladı. Her yıl ihracat ra-
kamlarını daha da artırmayı
hedeflediklerini belirten Soygür,
Alaşehir Gümrük Müdürlü-
ğü'nden 69 farklı ülkeye ihracat

yapıldığını belirtti. Dünya ça-
pında üzüm üreten ülke sayısı-
nın her yıl daha da artığını,
dolayısıyla rekabetin artması
sonucu pazar darlığı yaşandı-
ğını, bunu aşabilmek için de

daha kaliteli ürünler yetişti-
rerek dünya standart-

larına uygun MRL
değerlerine

sahip üzüm-
lerle daha
geniş pazar-
lara ulaşabi-
leceklerine
vurgu yaptı. 

Alaşe-
hir'den, 2024'te

105 bin tonu yaş
üzüm olmak üzere

140 farklı kalemde toplam
187 bin ton tarımsal ürün ihra-
catı yapıldığını kaydeden Soy-
gür, "Alaşehir Gümrük
Müdürlüğü'nden 2024 yılında,

69 ülkeye ihracat yapıldı. Denizi
ve limanı olmayan ilçedeki
gümrükten toplam 10 bin tır
çıkış yaptı. Dünyaca ünlü çekir-
deksiz Sultaniye üzüm ihracatı
başta olmak üzere Alaşehir'den
geçen yıl 140 kalemde toplam
187 bin ton tarımsal ürün ihra-
catı yapıldı. Bu ihracatta 105
bin ton ile yaş üzüm başı çekti
onu 27 bin ton ile kiraz, 10 bin
ton ile nar, 5 bin ton ile nekta-
rin, 2 bin 500 ton ile incir ve 2
bin tonla kayısı olmak üzere
140 değişik kalemde ürün ihra-
catı yapıldı" dedi. 

Üzümün başkenti Alaşe-
hir'den, çekirdeksiz Sultaniye
üzüm ihracatının en çok Rus-
ya'ya yapıldığına dikkati çeken
Hüseyin Soygür, "2024 yılında
187 bin ton tarımsal ürün ihra-
catı yapıldı. Bunun içinde en
fazla 105 bin tonla yaş üzüm
ihracatı var. Geri kalan da na-

renciye sebze, meyve, doma-
tes, kiraz gibi bir çok ürün sa-
yabiliriz. Alaşehir Gümrük
Müdürlüğünden bu sene 69 ül-
keye ihracat yapıldı. Bu seneki
ihracat rakamlarındaki düşme-
nin sebebi döviz kurunun
düşük olması etken oldu.
Bunun haricinde rakibimiz Mısır
ve İran gibi ülkelerdeki maliyet
düşüklüğü bizim Rusya ve Av-
rupa pazarımızı etkiledi. Kaliteyi
artırabilmek için köy çalışmaları
yapıyoruz. Çalışmalarda üretici-
lerimize ve ilaç bayilerinin MRL
değerlerle ilgili üreticiye bilgi
vermesi ve üretilen ürünün
insan sağlığına zararlı olmaya-
cak şekilde üretilmesi için çaba
sarf ediyoruz. Bizim çiftçimiz
çalışkan, bilgili ve becerikli, sa-
dece biraz fazla çalışmamız ve
dikkatli olmamız gerekiyor"
diye konuştu. 

"En BÜYÜK RaKiBiMiZ 
MIsIR" 

Yaş sebze ve meyve sek-
töründe şu anda en büyük raki-
bin Mısır olduğunu vurgulayan
Soygür, "En büyük rakibimiz
Mısır görünüyor. Mısır'da mali-
yetlerin düşük olması, mevsimi
uzatması, bağlarda örtülü sis-
teme geçmesi, paketleme tes-
islerinin kurulması, soğuk hava
depolarının kurulması ile üre-
timde sezona yayılma oldu. Mı-
sır'da üzüm sezonu uzattı.
Bizim ihracatçılarımız, daha
önce Mısır üretimi bitirdikten
sonra daha çok devreye giri-
yordu. Mısır üretim sezonunu
uzattığı, paketleme tesislerini
kurduğu için Rusya pazarında
sıkıntı yaşıyoruz. Bir başka fak-
tör de Mısır'da maliyetlerin çok
düşük olması. Bizde döviz ku-
runun çok düşük olması ihra-

catımız ne yazık ki az devam
ediyor. Dünyada yaş üzüm üre-
ten ülke sayısı 7-8 ülke iken,
günümüzde 14-15 ülkeye çıktı.
Buna bağlı olarak üretim art-
tıkça hem pazar daralıyor, hem
rekabet artıyor. Tabii ki buna
bağlı olarak daha kaliteli ürün
yetiştirmemiz gerekiyor. Daha
önce hakim olduğumuz pazar-
larda, hakimiyetimizi sürdüre-
bilmemiz için daha kaliteli ürün
yetiştirmemiz gerekiyor. 2024
yılında başta yaş üzüm olmak
üzere 187 bin ton yaş sebze ve
gıda ürünü ihracatı yapıldı. Bu
ihracattan yaklaşık 400 milyon
dolara yakın beklentimiz var"
dedi. Alaşehir Gümrüğünden
2023 yılında 80 ülkeye 230 bin
ton yaş sebze ve meyve ihra-
catı yapılmış yaklaşık 500 mil-
yon dolar ülkeye döviz girdisi
sağlanmıştı.   iHa

Alaşehir Gümrüğünden 69 ülkeye ihracat  
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Didem ALTINAY

Cansu MERİÇ

Manisa’nın Şehzadeler il-
çesinde kurulan Perşembe Pa-
zarı’nda yeni yıl fiyat artışlarıyla
başlamadı ancak vatandaşın
alım gücü büyük ölçüde düştü.
Pazarda birçok ürünün fiyatı
cep yakmaya devam ediyor.

Dar boğazda olan vatan-
daşların kimisi tezgâhlara bakıp
geçerken kimisi de belli başlı
ürünlerden yarım kilo alarak ev-
lerine döndü. Pazar arabaları
önceki yıllara göre boş kalan
vatandaşlar, fiyatlardan şikâ-
yetçi. Yeni yılda fiyatların sabit
kaldığını belirten pazarcı esnafı
da alım gücünün düşüklüğün-
den ve ekonomik şartların ağır-
lığından yakınıyor. Doğa
şartları, ekonomik zorluklar ve
artan maliyetler pazarı içinden
çıkılmaz bir döngüye sürükler-
ken tezgâhlarını erken saat-
lerde açan esnafların
bekledikleri satışları gerçekleş-
tirmediği görüldü. 

“ŞaRTLaR ÇOK aĞıR”
Domates ve diğer temel

ürünlerin fiyatlarının geçen yılla
aynı olduğunu ancak vatanda-

şın artık alım gücünün yetmedi-
ğini belirten pazarcı esnafı
Yasin Kamal, “Yeni yılda şu
anlık fiyat değişimi yok. Geçen
yıl da domatesler bu paralar-
dan aşağı yoktu, yine aynıydı.
Yine 30-50 TL arası değişi-
yordu. Geçen sene 5 litrelik bir
yağ 165 TL iken şimdi oldu 400
TL. Bu 30 TL’ydi oldu 40-50
TL. İnsanlar asgari ücretle geçi-
niyor. Vatandaşın alım gücü
düştü. Asgari ücrete bakarsan
insanlar ev kirasını bile karşıla-
yamaz. Bizim de yapabileceği-
miz bir şey yok. Biz de alıp
satıyoruz. Şartlar çok ağır.”

“HaVaLaR ısınDıĞı 
ZaMan ÜRÜnLER

ZaMLanaCaK”
Doğa olaylarının da bu iş-

lerde etkili olduğunu belirten
Kamal, “Geçenler de Akdeniz
bölgesi baya yağış aldı. O ya-
ğışlardan ekilen ürünler zarar
gördü. O zarar gören ekinlerin
yerine yenisi ekilecek. Yerine
yenisi ekileceği zaman en az 1
ay geri atması demektir bu. Bu
sefer arz talebi karşılamayabilir.
İster istemez bu da fiyatlara
etki eder. Ama yarın öbür gün
havalar ısındığı zaman, ihracat

kapıları da biraz hızlandığı
zaman ürün maalesef biraz tır-
manacak. Vatandaşın Allah yar-
dımcısı olsun.” dedi.

Bir başka pazarcı esnafı
Zeki Bey mazot fiyatlarına dik-
kat çekerek, “Her şey mazota
bağlı. Aynı devam edecek, yeni
yılda yine cep yakacak. Vatan-
daş pazar arabasını doldura-
mayacak. 60-70 milyar
sermaye var burada. Vatandaş
eli boş döndüğü için mallar
elimizde kalıyor. Bir kilo mal
kaldı mı 100 TL paradır. Ak-
şama kadar ağlıyoruz burada”
dedi. Esnaf Erhan Bey de
benzer bir tablo çizerek, “Fiyat
koşuyor, biz arkasından yeti-
şemiyoruz” ifadelerini kullandı.

Pazarcı Hasip Ay , pırasa
gibi bazı ürünlerin fiyatlarında
henüz bir yükselme olmadığını
ancak bu durumun üreticiyi ve
satıcıyı tatmin etmediğini dile

getirdi. Fiyat artışına ihtiyaç
olduğunu savunan Ay, “Tar-
lada çalışan günlük yevmiyeli,
sigortası yok. Geleceği o yev-
miye. Kazandığınız örneğin 30
bin TL. 50 bin TL olsa daha
seve seve yaparsın. Zaten
yine yapıyorsun ama mutlu
olursun. Mecburiyetten çalışı-

yoruz” şeklinde konuştu. 
“KıŞ sEBZELERi nEDEn 

BU KaDaR PaHaLı?”
Kış sebzelerinin pahalı ol-

masına şaşıran bir vatandaş,
“Kış sebzesi ucuz olmalı ama
şimdi en pahalı olanlar bunlar.
Pazar arabasını doldurmak ne-
redeyse imkansız. 1000 TL har-
cıyoruz ama her istediğini
alamıyorsun. Temel şeyler
eksik” diyerek pazar alışverişi-
nin ne kadar zorlaştığını ifade
etti.  

PaTaTEs VE sOĞan
PaZaRın En UCUZ 
ÜRÜnLERinDEn

Patates soğan satan pa-
zarcı esnafı, bu iki ürünü satın
almanın hala daha uygun oldu-
ğunu belirterek şöyle konuştu:
“Patates ve soğan fiyatlarına
bu sene hiçbir şey yapmayaca-
ğız. Zam olmaz diye düşünüyo-
rum. Pazarın en ucuz

ürünlerinden biri patates ve
soğan.” 

Biberin şu an sezonun en
uygun fiyatlarından biri oldu-
ğunu vurgulayan pazarcı
Ahmet Kurt, “Biber 70 TL ile
sezonun en uygun fiyatların-
dan. Yaza göre biraz fark edi-
yor ama sera malı olduğu için.
Zaten her taraf kar, buz ve don.
Bunlar zor yetişiyor. Yeni yılda
zamlanmaz, en yüksek fiyatı
bu. Bundan sonra biraz düşer.
Hava şartlarına bağlı, havalar
düzeldikçe fiyatlar biraz daha
düşer. 

PaZaR MaRKETLERDEn 
Bin KaT DaHa iYi

Kurt, sözlerine şöyle devam
etti: “Vatandaş yarım kilo da
olsa en azından alıp ihtiyacını
gideriyor. Pazar yine marketler-
den bin kat daha iyi. Uçurum
oluyor. Pazarda vatandaş her
zaman cebine göre sebzesini,
meyvesini ayarlayabilir. En
azından sürüm var, taze geliyor.
Marketlerde buzhaneden çıkan
mallar yerine pazarda taze bir

şekilde halden geliyor. O yüz-
den pazarda her şey çok fark
ediyor.”

“En UCUZ ET BaLıK 
aMa OnUn Da aLıM 

GÜCÜ DÜŞÜK!”
Et olarak en ucuz şeyin

balık olduğunu belirten balıkçı
Burak Koçer, “Şu an sardalya
ve hamsi gibi balıklar 200 TL.
En pahalı balık ise levrek. Eko-
nomi insanların aldığı paraya
göre değişiyor. Balık bile insan-
lara pahalı geliyor. İnsanlar artık
ne yiyeceğini de şaşırdı. 

Koçer, “Bir kilo kıyma olmuş
600 TL, bir kilo sardalya 200
TL. 1 kilo alacak insan yarım
kilo alıyor. 2 kilo alan insan al-
dığı balığı 1 kiloya düşürüyor.
Bunun tek sebebi asgari ücret.
Asgari ücret olduğu için alım
gücü yok” diyerek ekonomik
sıkıntının boyutlarına dikkat
çekti. 

PEYniR FiYaTLaRına 
ZaM YOLDa

Peynir fiyatlarına zammın
yolda olduğunu belirten pey-
nirci Mehmet Bey ise “Bir se-
nedir aynı paraya satıyoruz
ama yakında zam gel-
mesini bekliyoruz.
Çünkü yüzde
20 süte zam
geldi, peynire
de getirecek-
ler. Gelme-
mesini biz de
istiyoruz.
Çünkü gelmezse
daha güzel iş yapa-
rız.” dedi. Ayrıca peynirci
Mehmet Bey, tereyağı fiyatının
350 TL olduğunu dile getirdi.

Bir diğer vatandaş ise, ev-
deki hesabın çarşıya uymadı-
ğını şu sözlerle dile getirdi:
“Hayat şartlarına göre idare
ediyoruz. Pahalılık var ama ya-
pacak bir şey yok. Bütün ihti-
yaçlarımı alsam 1000 TL.
Eksikleri de var tabi. Pazar ara-
basını dolduramayanlar da var.
Herkesin imkanı farklı. Sadece
pazar meselesi değil ki. Çarşı,
mağazalar, marketler… Hele
marketler. Evdeki hesap çar-
şıya uymuyor. Cepte para kal-
mıyor, su gibi akıyor.”

YUMURTaDa ŞiMDiLiK 
ZaM YOK!

Yumurta fiyatlarında henüz
bir zam olmadığını söyleyen
yumurtacı Kemal Bey, “Yu-
murta fiyatlarına zam yapma-
dık. Eski fiyattan devam
ediyoruz. Köy yumurtanın ta-
nesi 6 TL, beyaz yumurtanın

tanesini ise 4 TL’den satıyoruz.
Zam şu an düşünmüyoruz ama
belli olmaz. Belki yarım saat
sonra arayacaklar bizi 10 TL
zam. Onu bilemeyiz. Satışlar-
dan memnunuz çünkü biz mar-
ketlere göre biraz daha uygun
veriyoruz. 

“ZEYTinE YaKın
ZaManDa ZaM 

GELECEK”
Zeytin satıcısı Hulusi Bey

zeytin uzun zamandır zeytin fi-
yatlarının yerine seyrettiğini be-
lirtti. Bu sene yağmurun az
yağmasından kaynaklı olarak
zeytin fiyatlarına yakın za-
manda zam yapılacağını ifade
etti. Aynı zamanda zeytinyağını
fiyatlarının da kilosunun 250
TL’den başladığını belirten Hu-
lusi bey geçen seneki satışlar
ile bu seneki satışlar arasında
pek bir fark olmadığını belirtti. 

PaZaR aRaBasının
TaMaMını 

DOLDURURsaK En aZ 
2000-3000 TL TUTUYOR

Pazar alışverişi yapan Hu-
riye Hanım ise pazar fiyatlarını
fahiş bulduğunu belirterek,

pazar arabasının tama-
mını dolduramadığını

ifade etti. Pazar fi-
yatlarının pahalı-
lığından
bahseden Hu-
riye Hanım yap-
tığı alışveriş ile

sadece günün
yemeğini yaptığını

ve ertesi güne kalma-
dığını belirterek, pazar ara-

basının tamamını
doldurduğunda ise en az 2000
– 3000 arasında bir harcama
yapacağını belirtti.

PERŞEMBE PaZaRı’nDa 
DiKKaT ÇEKEn 

RaKaMLaR
Pazar fiyatları bu hafta dik-

kat çeken rakamlarla şekillendi.
Sebzelerde, patlıcan 100 TL ile
en yüksek fiyatı belirlerken,
biber 70 TL, domates ve ıspa-
nak ise 50 TL olarak satıl-
makta. Pırasa 40 TL,
karnabahar 40 TL ve soğan 20
TL ile pazarda yerini alırken,
patates ise 12,5 TL ile en
uygun fiyatlardan biri oldu.

Pazarın gözdesi meyvelerin
fiyatları da cep yakıyor. Yeşil ve
kırmızı elma 35 TL, mandalina
35 TL, ayva ise 40 TL’den sa-
tışa sunuluyor. Muz fiyatları 50-
55 TL arasında değişirken,
avokadonun tanesi 35 TL’den
alıcı bekliyor.

Manisa’nın en büyük pazarlarından biri olan Perşembe Pazarı’nda yeni yılda fiyatlar yerinde sayıyor gibi
görünse de alım gücü ve artan maliyetler hem vatandaşı hem de pazarcı esnafını zor durumda bırakıyor

Uzun zamandır enflasyonla mücadele eden ülkemizde vatandaşlar sık sık pazar fiyatlarından dert yanıyordu. 2025 yılı-
nın gelmesi ve asgari ücret zam oranının açıklanmasının ardından pazar ürünlerinin fiyatlarında ne değişiklikler yaşandı?
Manisa Olay Gazetesi ekibi Şehzadeler ilçesinde kurulan Perşembe Pazarı’nda ekonominin nabzını tuttu.  Perşembe
Pazarı’nda sebze, meyve ve temel gıda fiyatları vatandaşın belini bükerken, esnafın da yüzünü güldürmüyor. 

Perşembe Pazarı’nda ne alan
memnun ne de satan!
Perşembe Pazarı’nda ne alan
memnun ne de satan!

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, vatandaşlara daha iyi
hizmet sunabilmek amacıyla
personele yönelik eğitimlerine
devam ediyor. 

İnsan Kaynakları ve Eğitim
Dairesi Başkanlığı ile Ege Bele-
diyeler Birliğinin iş birliğiyle Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi,
Manisa Su ve Kanalizasyon

İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü ve İlçe Belediye çalışanla-
rına yönelik “Etkili İletişim
Eğitimi” düzenledi. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, personeline meslek içi ge-
lişim eğitimleri düzenleyerek,
verilen hizmetin kalitesini artır-
mayı hedefliyor. İnsan Kaynak-
ları ve Eğitim Dairesi Başkanlığı
ile Ege Belediyeler Birliğinin iş
birliğiyle “Etkili İletişim Eğitimi”
düzenlendi. Eğitime Manisa
Büyükşehir Belediyesi, Manisa
Su ve Kanalizasyon İdaresi
Genel Müdürlüğü (MASKİ) ve
İlçe Belediyelerinin çalışanları
katıldı. Eğitim Şube Müdürlüğü
tarafından hazırlanan eğitim,
Manisa Büyükşehir Belediyesi
Atatürk Gençlik Merkezi’nde
eğitmen Ömür Köylü tarafından
verildi. 

TEORiK VE PRaTiK
EĞiTiM

Teorik ve uygulamalı olarak
verilen eğitimde, personellere
etkili iletişim kurmak için doğru

ve anlaşılır bir dil kullanmanın
önemi, vatandaşların sorunla-
rını ve beklentilerini anlayabil-
mek için etkin dinleme, empati
becerilerinin geliştirilmesi, so-

runları önceden tahmin ederek
çözüm üretimi, kısa sürede
doğru bilgiyi aktarma ve ileti-
şimi sürdürme konularında bil-
giler aktarıldı. Haber merkezi

Büyükşehir’den personellere etkili iletişim eğitimi
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ZAYİ İLANI
Beko TR marka SN 60225684
AT0000088358 seri numaralı yazar kasa
ruhsatı kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

Tuğrul KARABAKAL

YUnUSemre Belediye
Başkanı Semih Balaban'ın geç-
tiğimiz günlerde düzenlediği
basın toplantısında isim verme-
den "Andersen'den Masallar'
benzetmesi yaptığı AK Parti
Yunusemre ilçe Başkanı İlkcan
Durmaz'dan cevap geldi.

Geçtiğimiz hafta aylık basın
toplantısında konuşan Başkan
Balaban, "Andersen'den ma-
sallar" benzetmesiyle isim ver-
meden açıklamalarda
bulunmuştu. Konuya ilişkin Yu-
nusemre AK Parti ilçe başkanı
İlkcan Durmaz’dan yanıt geldi.

AK Parti Yunusemre İlçe

Başkanı İlkcan Durmaz, Baş-
kan Balaban’ın açıklamalarına
şu sözlerle karşılık verdi:

"Sayın Balaban, "Eğitiminizi
tarih üzerine yapmış olsanız da
edebiyatta da hiç fena değilsi-
niz. Mesela lisansüstü eğitimi-
nizi de mağdur edebiyatı
üzerine yaptığınız çok açık.
Daha ilk yılınızda sergilediğiniz
ağlama seanslarıyla 5 yılın so-
nunda koca bir hayal kırıklığıyla
devredeceğiniz belediyeye biz-
leri alıştırmaya çalışıyorsunuz.
Biz de milletimiz de bunun far-
kındayız, bilin istedim.

Ayrıca edebiyat demişken,
son söylemlerimizi Andersen'in
Masalları'na

benzetmişsiniz.Sözlerimizi
doğru anlayarak, aslında çok
doğru yere parmak basmışsı-
nız. Yürekten kutluyorum!

Bahsettiğiniz Andersen'den
"kralın yeni giysileri" adlı masalı
okumanızı ve bu masalın içinde
kendinizi bulmanızı şiddetle
tavsiye ediyorum. Ben yine de
size birkaç ipucu vereyim daha
iyi anlayacaksınız.

Sayın balaban, size çok be-
cerikli ve çok zeki olduğunu
söyleyenler çeşitli menfaatler
doğrultusunda 'kral çıplak' de-
miyor. Kazanmanın şehvetiyle
siz ve arkadaşlarınızın herkesin
gördüğünü sandığınız ışıltılı, ih-
tişamlı kıyafetleri aslında kimse

görmüyor ve masalda olduğu
gibi çırıl çıplak ortalarda gezi-
yorsunuz.

Andersen'den masallar
derken, bilinçaltınız sizinle
oyun oynuyor dikkat etme-
nizde fayda var. Bu konuda da
bir psikoloğa danışmanızda
uzmanlık alanım olduğu için
fayda görüyorum. Arzu eder-
seniz şehrimizin belediye baş-
kanına bu tasalluttan
kurtulması için memnuniyetle
yardımcı olabileceğimi bütün
hemşerilerimin önünde ifade
ediyorum. Şayet bu tavsiyele-
rimize kulak asmazsanız, tıpkı
masalda olduğu gibi bir çocuk
bir gün çıkacak ve "kral çıp-

lak, kral çıplak" diye bağıracak
ve sizin için artık sonun baş-
langıcı olacak. Sandık milleti-
mizin önüne konulana kadar
biz isteriz ki bu şehre katma
değer katan, iş üretmiş bir yö-

netimle millete hizmet müca-
delesi ve rekabetinde buluna-
lım.

Sayın başkan, lütfen bizi
bu keyiften mahrum bırakma-
yınız" ifadelerine yer verdi.

AK Parti Yunusemre İlçe Başkanı Durmaz’dan 
Başkan Balaban’a yanıt!

UzUn yıllar
Büyük Birlik
Partisi ve İYİ
Parti’de si-
yaset
yapan
Yavuz Ağı-
ralioğlu,
geçtiğimiz
aylarda
Anahtar
Parti’yi kurdu.
Ağıralioğlu, partinin
Manisa İl Başkanlığı gör-
evini Şakir Can Dinç’e

emanet etti.
Anahtar Parti Ma-
nisa İl Başkanı Şa-

kircan Dinç,
yönetim kurulu
üyeleriyle bir-
likte Manisa
Olay Gazetesi
ve www.ma-
nisakulishja-
ber.com’u

bünyesinde ba-
rındıran Medi

Medya Grubumuzu
ziyaret etti. 
Dinç ve yönetimini Ma-

nisa Olay Gazetesi So-

rumlu Yazı İşleri Müdürü
Esra Kale ile www.mani-
sakulishaber.com Sorumlu
Yazı İşleri Müdürü Onur
Yılmaz karşıladı. 

Geçtiğimiz dönemlerde
İYİ Parti’de siyaset yaptı-
ğını ifade eden ve yaklaşık
2 ay önce Anahtar Parti
Genel Başkanı Yavuz Ağı-
ralioğlu tarafından Anahtar
Parti Manisa İl Başkanı
olarak atandığını belirten
Başkan Şakir Can Dinç,
bu süre içerisinde Ma-
nisa’daki teşkilatlanma
çalışmalarına devam ettik-

lerini dile getirdi. 
Manisa’da 8 ilçede

parti teşkilatının kuruldu-
ğunu aktaran Başkan
Dinç, il başkanlığı binasın-
daki çalışmaların büyük
oranda bittiğini ve binanın
resmi açılışının Genel Baş-
kan Yavuz Ağıralioğlu’nun
katılımıyla gerçekleştirile-
ceğini kaydetti. 

merKezin Tam 
OrTaSInDaYIz

Anahtar Parti’ye toplu-
mun her kesiminden te-
veccühün olduğuna dikkat
çeken Başkan Dinç,

“Genel başkanımızla geç-
miş dönemlerde de birlikte
siyaset yapma imkanı bul-
duk. Öğrenci meclisleri
döneminden itibaren hep
demokrasinin içinde yer
aldım. 2 dönem öğrenci
meclisi başkanlığı yaptım.
Türkiye Büyük Millet Mec-
lisi’nde Manisa’nın önemli
sorunlarını ele aldım.
Anahtar Parti olarak ken-
dimizi tanıtmaya çalışıyo-
ruz. Kadrolarımızın büyük
çoğunluğu hiç siyasete
girmeyenlerden oluştu. AK
Parti’den, MHP’den, Yeni-
den Refah Partisi’nden,
Büyük Birlik Partisinden
katılımlar var. Genel baş-
kanımızın dediği gibi ne
merkezin sağında ne mer-
kezin solunda bir partiyiz
tam merkezin ortasında
bir partiyiz” dedi. 

Genel BaŞKan 
YarDImcIlarI 

maniSa’Ya GeliYOr
9 Ocak’ta iki genel

başkan yardımcısının Ma-
nisa’ya geleceğini duyu-
ran Başkan Dinç, “Tarım
Politikalarından Sorumlu
Genel Başkan Yardımcı-
mız Hasan Hüseyin Demi-
röz, Yerel Yönetimlerden
Sorumlu Genel Başkan

Yardımcımız Adnan Süp-
hanoğlu Manisa’da bir dizi
ziyaretler gerçekleştirecek.
İl Başkanlığı binamızda
basınla buluşacak” dedi. 

Başkan Dinç, 15

Şubat-15 Mart tarihleri
arasında ilçe kongrelerinin
yapılacağını söyledi,
büyük kurultayın ise Nisan
ayında yapılmasının plan-
landığını ifade etti.

Yavuz Ağıralioğlu’nun genel başkanlığını yaptığı Anahtar Parti’nin Manisa İl Başkanı Şakir Can Dinç, yönetim kurulu üyeleri ile birlikte Medi Medya Grubumuzu ziyaret etti

Anahtar Parti Manisa’da sahaya çıktı

Merhaba! Yeni bir yıl… Gerçekten, ne kadar güzel
bir his değil mi? 2024’ü uğurladık, ardımızda bırakı-
yoruz ama yeni bir yıl, yepyeni umutlar demek. 

2025’e adım atarken, her birimiz kendimize farklı
sözler veriyoruz: “Bu yıl daha sağlıklı olacağım, daha
çok çalışacağım, daha çok sevdiklerimle vakit geçire-
ceğim…” Ama biliyor musunuz, bu yeni yılı daha özel
kılacak olan şey, belki de neyi yapmadığımızdan çok,
nasıl bir insan olmayı hedeflediğimizle ilgili olacak.

**
Hepimiz yeni yıl kararları alırız, çoğu zaman çok

büyük hedeflerle başlarız. Ancak, şunu kabul edelim:
Bazen o büyük hedeflere ulaşmak, üzerimize fazla
yük bindirebiliyor. Bu yıl, belki de hedeflerimizi daha
“giyilebilir” hale getirebiliriz.

Küçük ama kıymetli değişikliklerle başlayalım.
Mesela, sabahları sadece birkaç dakika daha erken
uyanıp güne bir kahveyle başlamak, ya da bir arka-
daşımızı arayıp “Nasılsın?” demek gibi basit ama
önemli adımlar atabiliriz. Çünkü bazen en büyük de-
ğişimler, en küçük adımlardan başlar.

**
Sağlıkla ilgili kararlar da çoğumuzun gündeminde

yer alıyor, ki haklıyız da. Ama sağlık yalnızca fiziksel
değil, aynı zamanda ruhsal sağlığımızı da kapsıyor.
Zihnimizi dinlendirecek, bizi mutlu edecek şeylere
daha çok vakit ayıralım bu yıl. 

Yoga veya meditasyon yapabiliriz ya da sadece
doğada yürüyüşe çıkmak bile yeterli olabilir. Bu yıl,
sadece bedenimize değil, zihnimize ve ruhumuza da
iyi bakalım. Kendi iç huzurumuzu bulmak, belki de dı-
şarıdaki karmaşadan çok daha önemli.

**
Bir yıl, sadece ne yapacağımızla değil, nasıl bir

insan olacağımızla da şekillenir. Bu yıl kendimize
daha nazik olalım. Hatalarımızı affedelim, başarısız-
lıklarımızı büyütmek yerine, onlardan ders çıkaralım.
Aynı şekilde, çevremizdekilere de daha nazik olalım. 

İnsanlar zor zamanlar geçirebiliyor ve bazen bir
gülümseme ya da birkaç güzel söz, hayatlarını değiş-
tirebilir. Kendimize ve başkalarına karşı daha şefkatli
olmak, bu yılın en güzel değişimi olabilir.

**
Yeni yıl, aslında her zaman bir fırsat. Geçmişi ge-

ride bırakmak, bir yeniliğe adım atmak ve hayallere
doğru ilerlemek için harika bir zaman. Ama bu yıl,
belki de en çok kendimize nazik olmalıyız. Yıl bo-
yunca küçük adımlar atarak, büyük değişimlere ula-
şabileceğimizi unutmayalım. 

Kendimize bir fırsat tanıyalım, her anın tadını çı-
karalım, hedeflerimize ulaşmak için baskı yapmadan
ilerleyelim. 2025, dilerim hepimize huzur, sağlık ve
mutluluk getirir. Yeni yılınız kutlu olsun!

CANSU
MERİÇ

2025’E MERHABA: DEĞİŞİM ZAMANI!

GENÇ BAKIŞ

Demirci Belediyesi
tarafından şehir merkezin-
deki rampalarda sıcak as-
falt uygulamasına devam
ediliyor.

Demirci ilçe merke-
zinde altyapı çalışmaları-
nın tamamlandığı
güzergâhlarda havaların
ısınması ile birlikte asfalt
plent makinesi ile üretilen
sıcak asfalt Kasımfakı Ma-
hallesi Akıncılar caddesin-
deki rampaya serildi.

Belediye Başkanı
Erkan Kara, Başkan Yar-
dımcımız İsmail Hakkı Gül,
asfalt şantiyesine giderek

asfalt üretimini ve Akıncılar
caddesindeki asfalt serim
çalışmalarını yerinde ince-
lediler.

Şantiyeden kamyon-
lara yüklenen sıcak asfalt
Kasımfakı Mahallesi Akın-
cılar Caddesine gönderile-
rek, iş makineleri ve
ekiplerle yola serimi ya-
pıldı.

Belediye Başkanı
Erkan Kara yaptığı açıkla-
mada, “Belediyemiz tara-
fından asfalt plent
makinesinde üretilen sıcak
asfaltı Akıncılar cadde-
sinde rampaya uyguladık.
Hava şartlarının müsaade
ettiği sürece sıcak asfalt

çalışmalarımıza devam
edeceğiz. Beyazıt mahal-
lesinde parke taşı döşeme

çalışmaları sürüyor. Bele-
diyemiz olarak kış sezonu
da olsa dahi havaların iyi

olduğu günlerde sıcak as-
falt çalışmalarımıza devam
edeceğiz.“ dedi.

Demirci’de asfaltlama sürüyor

Salihli Belediyesi
ekipleri, şehir trafiğini

daha düzenli hale getir-
mek ve yanlış park etme-

lerin önüne geçmek ama-
cıyla Mühendis Caddesi
üzerinde duba çalışması
gerçekleştirdi.

Trafik yoğunluğunu
azaltmayı ve vatandaşların
ulaşımını kolaylaştırmayı
hedefleyen çalışma kap-
samında, cadde üzerine
yerleştirilen dubalar saye-
sinde hatalı parkların
önüne geçilmesi ve yaya

yollarının daha güvenli
hale getirilmesi planlanı-
yor. 

Belediye yetkilileri,
kent genelindeki trafik dü-
zenleme çalışmalarının va-
tandaşların talep ve
ihtiyaçları doğrultusunda
devam edeceğini belirte-
rek, kurallara uyulması ko-
nusunda tüm sürücülere
çağrıda bulundu.

Salihli’de trafik akışını rahatlatmak
için duba çalışması

Salihli’de trafik akışını rahatlatmak
için duba çalışması
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Cumhuriyet Halk Partisi
Genel Başkanı Özgür Özel
memleketi Manisa’da, Şehza-
deler Belediyesi tarafından hiz-
mete sunulan Spil Çocuk
Evi’nin açılış kurdelesini kesti.
Özel, erken seçim çağrısını yi-
neleyerek, “Sayın Erdoğan bu
2025 yılında elime aldığım ilk
mikrofon, çıktığım ilk sahne.
Ama doğduğum, büyüdüğüm
yerden, memleketimden, baba-
mın ocağından, anamın kuca-
ğından sana meydan
okuyorum. Bu milleti sana ez-
dirmeyeceğim” dedi.

CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, Manisa Şehzadeler Bele-
diyesi’nin Spil Çocuk Evi açılış
törenine katıldı. Saygı duru-

şunda bulunulması ardından
İstiklal Marşı’nın okunma-

sıyla başlayan prog-
ramda Spil Çocuk

Evi’nin minikleri ta-
rafından hazırla-

nan dans
gösterisi

ve-
lileri
duygu-
landırdı, iz-
leyenleri hayran
bıraktı. Törenin açı-
lış programını yapan
Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Dur-
bay, yeni çocuk evle-
rinin de açılacağı
müjdesini vererek
dar gelirli ailelere
de süt yardımında

bulunulacağını söyledi. Durbay,
“Bir yandan insanlarımızı mutlu
etmeye çalışıyor bir yandan da
projelerimizi bir bir hayata geçi-
riyoruz. Hazırlıklarımızı tamam-
ladık. Önümüzdeki haftadan
itibaren ihtiyaç sahibi 2 bin ço-
cuğumuza süt yardımı başlatı-
yoruz. Sütlerimiz her ay ihtiyaç
sahibi ailelere teslim edilecek.
Şehzadelerin minik çocukları
artık bizim süt kardeşimiz. Yaşlı
ve engelliler için evde bakım
hizmetlerini de başlattık. Ayrıca
ihtiyaç sahibi ailelerimizin evle-
rine de sıcak yemek götürüyo-
ruz” dedi. 

Durbay’ın ardından kürsüye
çıkan Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
“Manisamda artık okula ulaşa-
mayan çocukları okula ulaştı-
ran Manisa Büyükşehir
Belediye Başkan anlayışı var.

Onlara ücretsiz online
dershane hizmetini
sağlayan, 2 bin ev-
ladımıza ‘Güne
Merhaba’ çorba-
sıyla ‘günaydın’

diyen Manisa
Büyük-

şehir
Bele-
diye
anla-
yışı
var.

Büyük-
şehirlerde

görüyorduk
kent lokan-
tası ve halk
mandırayı
sizlerin

desteğiyle hayata geçirdik.
Kreşlerimizde bin 500 evladı-
mıza güler yüzümüzle kapıları-
mızı açıyoruz” diye konuştu.

“erDOĞAN ASGAri
ÜCretLiye PArA 

VermeDi, CePteKi 
PArAyI ALDI”

Törende konuşan CHP
Genel Başkanı Özgür Özel,
2025 yılı 22 bin 104,67 TL ola-
rak belirlenen asgari ücret ko-
nusuna değinerek “Yılın son
günlerini hepiniz yakından takip
ettiniz. Birileri Suriye’deki geliş-
meleri kendi zaferi olarak gös-
terip, ‘Haydi yoksulsun,
işsizsin, güçsüzsün, güvence-
sizsin, sıkıntın büyük ama zafe-
rimiz büyük. Suriye’ye
sevinmelisin’ derken bir yanda
-ki memleketimiz Manisa da
asgari ücretin temel ücret ol-
duğu bir şehir haline geldi
maalesef- Türkiye’de çalışan
nüfusun yüzde 57’sinin asgari
ücretli olduğu bu süreçte, her-
kes Asgari Ücret Tespit Komis-
yonu’na ve ardından Sayın
Erdoğan’ın takınacağı tutuma
odaklanmıştı. Erdoğan, öyle bir
asgari ücret verdi ki tarihte ilk
kez asgari ücretlilerin cebine
para koymadı yılbaşında, ce-
binden para aldı. Geçen sene
beğenmediğimiz 17 bin 2 liralık
asgari ücret, bir yıl boyunca bir
kuruş zam görmeyen asgari
ücret, ilk verildiğinde 5 çeyrek
altın alıyordu. AK Parti gelme-
den önce o çok eleştirilen, hep
‘en kötüsü’ diye gösterilen Ec-
evit’in koalisyon hükümetinde 7
çeyrek altın satın alabiliyordu.
Şimdi verilen asgari ücret bu-

günkü altın fiyatıyla -değil ki ilk
kez alınacağı ocak sonundaki
altın fiyatıyla- sadece 4,5 altın
alıyor. 17 bin lira geçen sene ilk
verildiğindeki alım gücünden
bugüne kadar 7 bin 500 lira
kaybetti. Yani o 17 bin 2 lira, o
günkü 9 bin 500 lira. Bugün as-
gari ücrete 5 bin lira zam yapı-
yor. Yani fiilen her asgari
ücretlinin cebinden bir yıl önce-
sine göre bile 2 bin ila 2 bin
500 lirayı çekip alıyorlar” dedi.

“eCeVit eN DÜŞÜK 
emeKLi mAAŞINI 

1,5 ASGAri ÜCrette 
BIrAKtI”

En düşük emekli maaşının
14 bin TL olacağını savunan
Özel, “İşin kötüsü niyetleri
bozuk. Enflasyona yüzde 50 di-
yorlar. Oysaki asgari ücretlinin
gerçek enflasyonu yüzde 80.
Yüzde 80 vermezsen ezdirirsin
onu; asgari ücretliyi enflasyona.
Hep yüzde 50 veriyorlardı. TÜ-
İK’in; Tayyip’i Üzmeyen İstatis-
tik Kurumu’nun rakamlarıyla
yüzde 50 veriyorlardı. Bu sefer
onu da vermeyip hedeflenen
enflasyon dedikleri, becereme-
dikleri, düşüremedikleri için
hedef enflasyonu verdiler. Yani
aradaki yüzde 20’yi işçinin ce-
binden çaldılar. Altına göre -
yarım altın- 2 bin 600 lira kayıp.
Paranın satın alma gücüne
göre 2 bin 500 lira kayıp. Ancak
bundan sonra ortaya çıkacak
her fiyat artışında asgari ücret
biraz daha eriyecek. Bu iktidar
geldiğinde emekliler 1,5 asgari
ücret alırlardı. Yani bugünkü
hesapla en düşük emekli maaşı
1,5 asgari ücret olacaksa, Ec-

evit’in emeklilerimize verdiği
son maaş bugünkü hesapla 33
bin liraydı. Bugün Erdoğan’ın
emeklilerimize verdiği son
maaş, 12 bin 500 lira. Yarın en-
flasyon oranında artacak.
Ancak kök maaşlar zam alama-
dığı için dünya kadar emekli 12
bin 500 almaya devam edecek.
Bir yasal düzenleme yapılarak,
en düşük emekli maaşının mut-
laka artırılması gerekiyor. Ecevit
bunu 1,5 asgari ücrette bıraktı.
Biz ‘Hiç olmazsa bu yıl için bir
asgari ücret verin, emekliyi ra-
hatlatın’ diyoruz; 12 bin 500 lira
yerine en düşük emekli maaşı
olarak, beğenmediğimiz, eleş-
tirdiğimiz düzey de olsa hiç ol-
mazsa 22 bin lira veriyoruz.
Ama onların planı maalesef en
düşük emekli maaşını 14 bin
lira yapmak. Sonra da emekliye
‘Bu fiyatlarla, 14 bin lira maaşla
temmuz ayına kadar geçin’ de-
meye hazırlanıyorlar” ifadelerini
kullandı.

“2025 yILINDA GeÇim 
yOKSA SeÇim VAr”

2025 yılında erken seçim
çağrısında bulunan Özel, “Biz
buradan hem asgari ücretliler,
hem emekliler adına, hem hak-
kını vermedikleri üzüm üreticisi-
nin, buğday üreticisinin, darı
üreticisinin, pamuk üreticisinin,
zeytin üreticisinin isyanını dile
getirerek; hem de çiftçinin,
emeklinin, emekçinin parasını
harcayacağı bu Manisa esnafı-
nın durumunu da düşünerek
buradan Sayın Erdoğan’a bir

kez daha sesleniyorum. Ne bu
emekli maaşıyla, ne bu asgari
ücretle ne de ürünlere verdiği-
niz bu fiyatlarla geçim olmuyor.
2025 yılında geçim yoksa, hep
birlikte söylüyoruz seçim var.
Geçim yoksa seçim var. Geçim
yoksa seçim var. Sayın Erdo-
ğan, ‘Ben bunları 12 kez yen-
dim, 13’üncü seçimi de
kazanmaya Özgür Özel’in
memleketine geldim’ diyordu.
31 Mart‘ta siyasi hayatının AK
Parti‘deki ilk yenilgisini yaşadı.
Şimdi o meydanı dolduranlar,
burada karşısına geçmişler ve
diyorlar ki, ‘Geçim yoksa seçim
var.’ Sayın Erdoğan Mani-
sa’dan hemşerilerimin yanın-
dan, baba ocağımdan,
memleketimden 2025 yılındaki
büyük mücadeleyi başlatıyo-
rum. Emeklinin, emekçinin, çift-
çinin, esnafın ya hakkını
alacağız, ya hakkını alacağız,
ya hakkını alacağız ya da san-
dığı koyacağız, iktidar olacağız,
iktidar olacağız, iktidar olaca-
ğız. Sayın Erdoğan bu 2025 yı-
lında elime aldığım ilk mikrofon,
çıktığım ilk sahne. Ama doğdu-
ğum, büyüdüğüm yerden,
memleketimden, babamın oca-
ğından, anamın kucağından
sana meydan okuyorum. Bu
milleti sana ezdirmeyeceğim.
Bu ülkedeki yoksulları sana ez-
dirmeyeceğim. Başlıyoruz, yo-
lumuz açık olsun, yolunuz açık
olsun. Biz başaracağız, biz
başaracağız, biz başaracağız”
dedi.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel Başkanı Özgür Özel, Şehzadeler Belediyesi’nin Spil Çocuk
Evi açılış törenine katıldı… CHP’li Özel, erken seçim mücadelesinin startını da Manisa’dan verdi

CHP Genel Başkanı 
Manisa’da kreş açtı!

Cumhuriyet Halk Partisi
Genel Başkanı Özgür Özel,
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay ile birlikte Ku-
yumcular Çarşısı esnafını ziyaret
etti.  Manisa’ya Şehzadeler Be-
lediyesi Spil Çocuk Evi açılışı
için gelen Cumhuriyet Halk Par-
tisi Genel Başkanı Özgür Özel,
açılışın ardından Şehzadeler Be-
lediye Başkanı Gülşah Durbay
ile çarşıda esnafın sorunlarını
dinledi ve taleplerini değerlen-
dirdi. Ziyaret sırasında esnaflarla
samimi sohbetler gerçekleştiren
Özel, esnafın ekonomideki öne-

mine dikkat çekerek, destekle-
yici politikaların hayata geçiril-
mesi gerektiğini ifade etti.
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay ise belediye ola-
rak her zaman esnafın yanında
olduklarını ve onların ihtiyaçla-
rına yönelik çözümler üretmeye
devam edeceklerini vurguladı.
Esnaf ziyareti sırasında vatan-
daşların ilgisi yoğun olurken,
hem Özel hem de Durbay’a te-
şekkürlerini ileten çarşı sakinleri,
sorunlarını birinci ağızdan pay-
laşmanın memnuniyetini dile
getirdi. Özgür Özel ve Gülşah

Durbay’ın Kuyumcular Çarşısı
ziyareti, esnafa moral verirken,
yerel yönetim ile vatandaşlar

arasındaki iletişimin güçlenme-
sine katkı sağladı. 

haber merkezi

Özel ve  Durbay çarşı esnafıyla buluştu
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Uzmanlardan 2025 yılı "altın" öngörüleri
uZmanlar, ABD'de en-

flasyonla mücadelenin henüz
tam olarak sonuçlanmadığını
belirterek, 2025 yılında merkez
bankalarının para politikası
adımlarını ve jeopolitik riskleri
izlemeye devam edeceklerini
kaydetti.

Geçen yıl artan jeopolitik
riskler ve küresel ekonomide
belirsizliklerin devam etmesi
güvenli liman varlıklardan olan
altına talebi artırdı. 2025 yılında
ise ABD Merkez Bankası (Fed)
başta olmak üzere önemli mer-
kez bankalarının atacağı adım-
ların altının seyri üzerinde etkili
olması bekleniyor.

2024 yılında 2 bin 790 do-
larla tarihi zirvesini gören altının
ons fiyatı yılı yüzde 27,2 artışla
14 yıllın en yüksek getirisini
kaydederek 2 bin 623 dolar ile
tüm zamanların en yüksek yıllık
kapanışını gerçekleştirdi.

Dünya Altın Konseyi'nin ya-
yınladığı rapora göre, 2024 yı-
lında merkez bankalarının
alımları tüketici talebindeki ya-
vaşlamayı dengeledi.

Asya bölgesindeki yatırımcı-
ların, altın üzerinde sürekli var-
lık gösterdiğinin belirtildiği
raporda, üçüncü çeyrekte aza-
lan getirilerin ve zayıflayan
dolar endeksinin diğer bölge-
lerdeki yatırımcıları da altına
çektiği kaydedildi.

Raporda, altının artan pi-
yasa dalgalanmaları ve jeopoli-
tik risklere karşı koruma aracı
olarak oynadığı role dikkat çe-
kilirken 2024 yılındaki perfor-
mansında da bu role vurgu
yapıldı.

Konuyla ilgili AA muhabirine
değerlendirmelerde bulunan
HSBC Portföy Başekonomisti
İbrahim Aksoy ve Yatırım Fi-
nansman Başekenomisti Erol
Gürcan, altının 2025 vizyonu

hakkında görüşlerini paylaştı.
ABD’de çekirdek enflas-

yonda düşüşün son aylarda ye-
rini görece yatay bir seyre
bıraktığını belirten Aksoy,
Fed’in aralık projeksiyonlarında
2025 için daha az faiz indirimi
öngörmesinin ons altın için
aşağı yönde risk yarattığını
kaydetti.

ABD’de enflasyonun
2025’te görece yüksek seyre-

debilme ihtimali olsa da, kont-
rol altında kalacağı
beklentisiyle ons altın üzerinde
belirgin bir yükseliş etkisi yarat-
mayabileceğini aktaran Aksoy,
ABD'de bütçe açığının ve dola-
yısıyla borçlanmanın aşırı sevi-
yelere ulaşması durumunda,
altının dolara alternatif olarak
güvenli liman konumunda ön
plana çıkabileceğinin altını
çizdi.

ABD tarafından Çin'e daha
yüksek gümrük vergileri uygu-
lanması durumunda Çin’in
buna karşılık olarak rezervle-
rinde altın varlığını artırma
adımı atabileceğini bildiren

Aksoy, böyle bir durumun ons
altın fiyatını olumlu etkileyebile-
ceğini ifade etti.

Aksoy, jeopolitik risklere de
değinerek, "Önümüzdeki yıl için
Rusya ve Ukrayna arasındaki
savaşın sona erdiği ve jeopoli-
tik risklerin azaldığı bir durum
ons altın fiyatına olumsuz
yönde yansıyabilir. Jeopolitik
risklerin yüksek seyretmesi ons
altın fiyatını desteklemeye

devam edebilir." yorumunu
yaptı.

"kısa vaDeDe kar 
satış hareketlerİ 

görÜlebİlİr"
Yatırım Finansman Başeke-

nomisti Erol Gürcan da, 2025
yılında altın fiyatlarında ana eği-
liminin yukarı yönlü kalabilece-
ğini ancak bu durumun kısmen
fiyatlara yansıdığını ifade ede-
rek, kısa vadede kar satış hare-
ketlerinin de görülebileceğine
işaret etti. Gürcan, yükselişe
neden olabilecek gelişmeler
arasında, Fed'in faiz indirim
döngüsüne girmesiyle birlikte,
sabit getirili dolar cinsi varlıkla-

rın cazibesinin kademeli bir şe-
kilde azalmaya başlayacak ol-
masını gösterdi.

Gürcan, buna ek olarak,
altın ve emtia fiyatlarının küre-
sel piyasalarda dolar cinsinden
fiyatlanması nedeniyle Fed'in
faiz indirimlerinin doların küre-
sel para birimlerine karşı değe-
rini düşürme potansiyeline
dikkat çekerek, şu değerlendir-
melerde bulundu:

"Faizlerin düşmesiyle bir-
likte büyümenin ve enflasyonun
orta uzun vadede yeniden
yükseliş eğilimine girme ihti-
mali, Trump’ın izlemesi bekle-
nen politikaların hem
enflasyonist sonuçlara yol
açma hem de belirsizliği artı-
racağı endişesi, süregelen jeo-
politik riskler altın
fiyatlarındaki ana eğilimin orta
uzun vadede yukarı yönlü kal-
masını sağlayabilecek bazı
önemli unsurlar olarak not edi-
lebilir. Ancak, bu unsurların
kısmen fiyatlara yansımış ol-
duğunu ve kısa vadede kâr
satış hareketlerinin görülebile-

ceğini de göz ardı etmemek
gerekir."

Hükümetlerin artan borç
yükü ve bütçe açıklarının altın
fiyatları üzerindeki etkileri hak-
kında da açıklamalarda bula-
nan Gürcan, artan
enflasyonist beklentiler ve po-
litik riskler altın fiyatlarını des-
teklese de, bu etkilerin
piyasada kısmen fiyatlanmış
olduğunu belirterek, "Yüksek
borçluluk ve artan bütçe açık-
ları, küresel bazda enflasyo-
nun pandemi öncesindeki
seviyelerin üzerinde denge-
lenme olasılığını artırmakta.
ABD tarafında Trump’ın vaat-
lerinin bütçe açığını daha da
artırıcı ve enflasyonist etki-
lerde bulunması beklenmekte.
Bu durum, enflasyondan ko-
runma eğilimini öne çıkararak
altın fiyatlarını destekleyebilir.
Ancak, bu riskin kısmen fiyat-
larda olduğunu tekrar vurgula-
makta fayda bulunmakta."
ifadelerini kullandı.

Merkez bankalarının altına
yönelik talebi hakkında değer-
lendirmede bulunan Gürcan,
Trump’ın yeniden başkan se-
çilmesiyle birlikte ticaret sa-
vaşı ve korumacı politikaların
artma riskinin olduğunu belir-
terek, talebin sürmesini ve
altın fiyatlarının desteklenme-
sini sağlayabileceğini kaydetti.

Gürcan, Trump’ın 20
Ocak’ta göreve başlamasının
öne çekilen talebi etkilediğini
ve gelecek dönemde talebin
bir miktar normalleşme ihtima-
linin bulunduğunu aktararak,
"Bununla birlikte, Trump’ın
atacağı adımlar beklenenden
daha olumlu bir tablo yarat-
ması ya da altına güçlü talep
gösteren ülkelerde ciddi eko-
nomik yavaşlamaların yaşan-
ması, merkez bankalarının

altın talebinde azalma veya
sona erme gibi sonuçlar do-
ğurabilir." değerlendirmesinde
bulundu.

Gürcan, küresel çapta
önemli merkez bankalarının
faiz indirim döngüsüne başla-
dığını hatırlatarak, bu duru-
mun altın fiyatlarında yukarı
yönlü bir etkiye neden olabile-
ceğini kaydetti.

Piyasada söz konusu olası
durumun kısmen fiyatlandı-
ğına işaret eden Gürcan,
"Beklenenden daha sınırlı
veya kademeli indirimlerin gö-
rülmesi durumunda ise riskler
aşağı yönlü olacaktır." ifadele-
rini kullandı.

"abD ve Çİn arasınDa 
ılımlı bİr tablo

oluşabİlİr"
Yatırım Finansman Başe-

kenomisti Gürcan, korumacı
politikaların ve ticaret sava-
şına yönelik endişelerin artma-
sının da gelecek yıl altına
yönelik talebi artırabileceği
değerlendirmesini yaparak,
Çin ekonomisinde gözlenen
yavaşlama eğiliminin derinleş-
mesiyle altın talebini sınırlaya-
bileceğini vurguladı.

Kripto para piyasası gibi
görece riskli varlıklara olan ta-
lebin artmasının altın fiyatla-
rına yansımalarını
değerlendiren Gürcan, portföy
oluştururken altını genellikle
belirli ağırlıklarla taşınması ko-
nusunda tavsiye edildiğini
kaydetti.

Gürcan, alternatif yatırım
araçlarının popülaritesinin art-
masının bir miktar talep kay-
masına yol açabileceğini
belirterek, altın yatırımcısının
yatırım iştahında çok radikal
bir düşüşe sebep olmasının
kısa vadede çok kolay görün-
mediğinin altını çizdi. aa

İstanbul Ticaret
Odası (İTO) Başkanı Şekib
Avdagiç, 2025'in "yapay
zekada yardımcı pilotlar-
dan bağımsız kararlar ala-
bilen otonom aracılara
geçiş yılı" olarak görüldü-
ğünü belirtti.

Avdagiç, yaptığı yazılı
açıklamada, 2025'in yak-
laşık iki yıl önce ChatGPT
ile başlayan yapay zeka
teknolojisinde "dönüm
noktası" olarak adlandırıl-
dığını bildirdi.

Yapay zeka yarışında
Türkiye'nin kendisini güçlü
şekilde göstermesinin ge-
rektiğine dikkati çeken Av-
dagiç, şunları kaydetti:

"Yapay zeka, iş yapış
şekillerimizi yeniden ta-
nımlıyor, ülke ekonomile-
rini şekillendiriyor. Türk
şirketlerinin özellikle sek-
törlere adaptasyon tara-
fında ChatGPT, Anthropic
gibi örneklerden yola çıka-
rak adlarından söz ettir-

mesi, kalkınma sürecimizi
yeni bir noktaya taşıya-
caktır. 2025 yılı, yapay ze-
kada yardımcı pilotlardan
bağımsız kararlar alabilen
otonom aracılara geçiş yılı
olarak görülüyor. 2025'i,
Türkiye'de de yapay ze-
kayı moda sözcük olmak-
tan çıkarıp dünya ile
birlikte bu teknolojiyi en-
düstriyel uygulamalara
dönüştürme yılı yapmalı-
yız."

"Bu teknolojinin kont-
rolsüz şekilde kullanımının
engellenmesi de bir zorun-
luluk"

İTO Başkanı Avdagiç,
yapay zeka veri merkezleri
için 2024 ile 2027 yılları
arasında 1,4 trilyon doları
aşan yatırım planlandığını,
yapay zeka çipleri gelişti-
ren Nvidia'nın piyasa de-
ğerinin 3,3 trilyon doları
geçtiğini belirtti.

Amerikan şirketlerinin
henüz yüzde 5'inin yapay

zekayı ürün ve hizmetle-
rinde kullandığını ifade
eden Avdagiç, yarışa ilk
katılanların önde ilerleye-
ceğini vurguladı.

Avdagiç, yapay zeka-
nın etik ve ahlaki tarafının
da tüm dünyanın tartıştığı
önemli bir konu olduğuna
dikkati çekerek, "Risk ve
tehlikelerden uzak durmak
için etik yapay zeka kav-
ramı da hayatımıza gire-
cek.

Uzmanların da ifade
ettiği gibi, yapay zekayı
üretimin emrine verecek
uygulamalar yaygınlaştırı-
lırken bu teknolojinin kont-
rolsüz bir şekilde
kullanımının engellenmesi
de bir zorunluluk olacaktır.
İlerleyen yapay zekanın bi-
reysel haklar, mahremiyet,
manipülasyon yapmama
gibi temel değerlerle iyi ta-
nımlanmış etik kurallara
uygun olması için de
büyük çaba sarf edilmesi

doğru olacaktır." değerlen-
dirmesinde bulundu.

Avdagiç, Uluslararası
Para Fonuna (IMF) göre
yapay zekanın dünya ge-
nelindeki işlerin neredeyse
yüzde 40'ını etkileyece-
ğine dikkati çekti.

Yapay zekanın 2025'te
birçok farklı form alacağını
vurgulayan Avdagiç, "Bazı
işlerin yerini alacak, bazı-
larını tamamlayacak. İlk
örnekler oldukça dikkat
çekici. Google'ın AI labo-
ratuvarı DeepMind'ın
2020'de başlattığı Alpha-
Fold2 modeli, insan vücu-
dundaki neredeyse her
protein yapısını doğru tah-
min etti. Yapay zeka tasa-
rımlı ilaçlarla 2025 yılında
tanışacağız. Bütün bunlar
heyecan dolu bir AI döne-
mine çok yaklaştığımızın
habercisi." ifadelerini kul-
landı.

"Üretken YapaY
Zekanın İş 

DÜnYasına etkİsİ 
projesİ'nİ 
başlattık"

Avdagiç, İstanbul iş
dünyasını dijital çağın de-
ğişen gereklerine hazır-
lama gayreti çerçevesinde
"Üretken Yapay Zekanın İş
Dünyasına Etkisi Projesi"
ile yapay zekayı doğru kul-
lanarak daha verimli, etkin
hale getirme yarışında fir-
malara destek olacaklarını
bildirdi.

Yapay zeka teknolojile-
rinin ticaret sektörüne en-
tegrasyonunun büyük

faydalar sağlayacağına
işaret eden Avdagiç, şun-
ları kaydetti:

"İTO olarak yapay ze-
kanın bir alt dalı olan Üret-
ken Yapay Zekanın İş
Dünyasına Etkisi Projesi'ni
başlattık. Ekonomi ve üre-
timi en fazla etkileyece-
ğine inandığımız üretken
yapay zekanın iş dünya-
sına etkisini ele alan çalış-
malarımızı 2025'te
hızlandıracağız. Veri altya-
pısının hazırlanmasının
önemine dikkat çekece-
ğiz. 

Perakende, sağlık,
medya, bankacılık ve fi-
nans, e-ticaret, otomotiv,
tekstil, inşaat ve eğitim
gibi alanlarda üretken
yapay zekanın etkilerini in-
celeyeceğiz. 

Üretken yapay zeka ile
satış dönüşümü, yeni iş
modelleri, finansal operas-
yonlar, rekabet avantajı
oluşturma gibi birçok
alanda firmaların yapay
zekaya ilgilerini ve farkın-
dalıklarını artırmak için ça-
lışmalar
gerçekleştireceğiz."

Yapay zekanın ticaret
sektöründe de önemli fır-
satlar sunduğunu belirten
Avdagiç, "Ticaret sektö-
ründe yapay zeka kulla-
nımı, iş süreçlerini daha
verimli hale getirirken re-
kabet avantajı da sağlıyor.
Odaklanmış pazarlama
stratejisi, hedef kitle sınıf-
landırma, dinamik fiyatlan-
dırma, pazarlama

optimizasyonu, chatbot ve
sanal asistanlar, duygu
analizi ve geri bildirim yö-
netimi, tedarik zinciri opti-
mizasyonu, otonom

üretim sistemleri, lojistik
yönetimi gibi birçok uygu-
lama çok yakında hayatı-
mıza girecek." görüşünü
paylaştı. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

3 Ocak 2025 CumaSayı: 5972

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

İTO'dan 2025'te yapay zekayı endüstriyel
uygulamalara dönüştürme çağrısı

İTO'dan 2025'te yapay zekayı endüstriyel
uygulamalara dönüştürme çağrısı
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Bugün iletişim, yakın çevre ve öğrenme konularında
aktif bir gün sizi bekliyor. Bir arkadaşınızla yapacağınız
derin bir konuşma, eski bir yarayı iyileştirebilir. Fikirleri-
nizi özgün bir şekilde ifade etmekten çekinmeyin.

Ailevi meselelerde çözüme ulaşmanız mümkün. Evde huzuru
artırmak için geçmişten gelen bir duygusal yarayı konuşarak şi-
falandırabilirsiniz. Aile büyüklerinden tavsiye almak veya on-
lara destek olmak size de iyi gelecektir.

Sanatsal bir projeye başlamak veya aşk hayatınızda duyguları-
nızı cesurca ifade etmek için ideal bir gün. Romantik bir iliş-
kide uzun zamandır beklenen bir açıklık yakalayabilir ve
kendinizi sağlıklı bir şekilde ifade etme şansı bulabilirsiniz.

İş hayatında ve günlük düzeninizde yenilikler yapma isteği duya-
bilirsiniz. Sağlık konularında ihmal ettiğiniz bir durumu ele almak
için güzel bir fırsat. Bir iş arkadaşınızla yapacağınız dürüst bir ko-
nuşma, iş ortamınızı daha rahat hale getirebilir.

İlişkilerde uyum ve denge bugün ön planda. Partnerinizle
veya yakın bir arkadaşınızla geçmişte yaşanan bir kırgın-
lığı konuşarak bağınızı güçlendirebilirsiniz. Açık iletişim
sayesinde ilişkilerinizde iyileşme yaşayabilirsiniz.

Derin duygular ve ortak kaynaklarla ilgili konular gündemde.
Maddi veya duygusal bir meseleyi çözmek için destek alabilir-
siniz. Bugün geçmişte sizi zorlayan bir konuya yeni bir bakış
açısıyla yaklaşabilirsiniz.

Eğitim, uzak yerlerden gelen haberler ve hayat felsefenizle
ilgili konular bugün gündeminizi şekillendirebilir. Yeni bir
şey öğrenmek veya farklı bir bakış açısı kazanmak, zihninizi
rahatlatabilir. Bir yolculuk planı da gündeme gelebilir.

Kariyerinizde veya toplumsal duruşunuzda sizi rahatsız
eden bir durumla yüzleşmek için cesaret bulabilirsiniz.
Bugün yöneticinizle yapacağınız açık bir konuşma, uzun
vadeli hedefleriniz için önemli bir adım olabilir.

Arkadaş çevrenizde veya topluluk çalışmalarınızda yeni
bir düzenleme yapmanız gerekebilir. Grup içindeki bir
yanlış anlaşılmayı çözmek için açık ve dürüst olun. Pay-
laşımlarınız başkalarına da ilham verebilir.

İçsel bir yenilenme dönemi içindesiniz. Bugün yalnız
kalıp düşüncelerinizi toparlamak ve ruhsal olarak arınmak
için ideal bir gün. Yazı yazarak veya meditasyon yaparak
kendinize şifa verebilirsiniz.

Kendinizi özgün bir şekilde ifade etme isteğiniz artı-
yor. Bugün geçmişte sizi rahatsız eden bir durumu ko-
nuşarak özgürleşebilirsiniz. Cesaretiniz ve
özgünlüğünüz çevrenizde takdir toplayacak.

Bugün yeteneklerinizi ve kaynaklarınızı daha iyi
değerlendirme yollarını keşfedebilirsiniz. Bir
dostunuzla yapacağınız içten bir konuşma, sizi
motive edebilir.

Eski Roma hamamının tabanında timsah ve
yılan balığı betimlemeli mozaikler bulundu

MuĞLa'nın Milas ilçesindeki Herakleia Antik
Kenti'nde yapılan kazılarda, köylüler tarafından yıl-
larca ahır olarak kullanılan Roma hamamının taba-
nında timsah, yunus, flamingo ve yılan balığı
betimlemeli mozaikler ortaya çıkarıldı.

Latmos ve Herakleia Kazısı Başkanı, Selçuk
Üniversitesi Arkeoloji Bölümü Öğretim Üyesi Prof.
Dr. Zeliha Gider Büyüközer, AA muhabirine, Kültür
ve Turizm Bakanlığının Geleceğe Miras Projesi kap-
samında 2024'te antik kentteki Roma hamamında
çalışmalar yürüttüklerini söyledi.

Alandaki en iyi korunmuş Roma dönemi yapısı
olan hamamın kent için çok önemli olduğunu belir-
ten Büyüközer, "Neredeyse çatı seviyesine kadar
ayakta olan ve iyi korunmuş yapının mekanlarını
açtık. İki metreden fazla dolguyu kazdık. Bu me-
kanların hem işlevlerini hem de kullanım evrelerini
belirledik. Bu yönden de çok önemli arkeolojik veri-
ler elde ettik." dedi.

Büyüközer, açtıkları mekanlarda, özellikle "so-
ğukluk" kısmında bulunan mozaiklerde timsah be-
timlemeleri olduğuna dikkati çekerek, şöyle
konuştu:

"Birbirine yönlendirilmiş 6 timsah betimi açığa
çıktı. Bu mozaik oldukça ilgi uyandırdı. Görenler bu
coğrafyada timsahların yaşamış olabileceğini düşü-
nebilir. Bu coğrafya timsahın yaşaması için çok
uygun değil ama bu mozaiği yapan usta mutlaka
timsahı görmüş ki tüm detaylarıyla bunu resmede-
bilmiş, mozaiğe aktarabilmiş. O nedenle bu me-
kanda çalışan ustanın gezici bir usta olabileceğini
ve önceki yıllarda bu tür timsahların yaşadığı coğ-
rafyalarda da çalışmış olabileceğini düşünüyoruz."

Hamamdaki ısı kaybını önlemek için yapılan ılık
mekanda da yine sağlam korunmuş bir mozaik ta-
banının açığa çıkarıldığını kaydeden Büyüközer,
"Burada ise köşelere yerleştirilmiş 4 yunusun ara-
sında flamingolar ve enteresan flamingoların ağ-
zında da kırmızı renkli taşlardan yapılmış yılan
balıkları var. Yılan balığı bu coğrafya için çok önemli
bir hayvan. Flamingolar da hala günümüzde bu
alanda yaşamaya devam eden kuş türlerinden. As-
lında sanatçı burada coğrafyada gördüğü hayvan-
ları resmetmiş." diye konuştu.

Büyüközer, hamamın taban düzenlemesinin ka-
yalarla yapıldığı için mozaiklerin sağlam kalabildi-
ğini vurguladı.

Hamam yapısının köylüler tarafından farklı işlev-
lerle kullanıldığına işaret eden Büyüközer, "Bir
dönem ahır olarak kullanıldığını biliyoruz. Sahipleri
halen hayatta. Onlarla yaptığımız sohbetlerde bu
mekana hayvanlarını bağladıklarını öğrendik. Halen
daha hamamın yan tarafı ahır olarak kullanılmaya
devam ediyor. Mozaikler ve bulgular yöre halkının
da çok ilgisini çekti. 'Biz burayı hiç böyle düşünmü-
yorduk. Hiç böyle hayal etmemiştik.' diyorlar.
Merak edip bu mozaikleri görmek için çevreden
çok sayıda kişi geliyor." bilgisini paylaştı.

Herakleia Antik Kenti'nin yer aldığı Kapıkırı Ma-
hallesi'nde ikamet eden 68 yaşındaki Turcen Aydın
ise uzun yıllar mozaiklerin bulunduğu alana hayvan-
larını bağladığını söyledi.

Hayvanların yağmurdan ve soğuktan etkilenme-
mesi için tarihi alanda koruduğunu belirten Aydın,
"Burada kazı yapılmaya başladıktan sonra çıkan
mozaikleri ve figürleri görünce çok şaşırdım. Kazı
ekibi burada çok büyük çalışma yaptı.” dedi. aa

Manisa Büyükşehir
Belediyesi, toplumun tüm
kesimlerine yönelik her
alanda hizmet üretme an-
layışıyla çalışmaya devam
ediyor.   

Toplumsal hayata eşit
katılımı önceleyen uygula-
malar kapsamında hayata
geçirilen “Adım Adım Sa-
lihli” projesi kapsamında,
Manisalı kadınlar Salihli il-
çesindeki tarihi mekânları

ve doğal güzellikleri yakın-
dan tanıma fırsatı buldu,
keyifli anlar yaşadı. 

Etkinlikten duydukları
memnuniyeti ifade eden
Manisalı kadınlar Manisa
Büyükşehir Belediyesi ve
Başkan Ferdi Zeyrek’e te-
şekkür etti. 

TariHi VE DOĞaL 
GüZELLikLErini 

kEŞFETTiLEr 
Toplumun tüm kesim-

lerinin yaşamına dokunan
ve sosyal belediyecilik
anlayışıyla çalışmalarına
yön veren Manisa Büyük-
şehir Belediyesi, “Adım
Adım Salihli” projesiyle
Manisalı kadınları Salihli
ilçesinin tarihi ve doğal
güzellikleriyle buluşturdu.
40 kişilik kadın kafilesi,
Gümüş Kafe’de kahvaltı
ikramıyla başlayan gezi
programında, ilk olarak

Salihli Belediyesi tarafın-
dan müzeye dönüştürü-
len Müdire Hanım
Konağı’nı ziyaret etti. Ko-
nağın içinde sergilenen
Salihli kültürüne ve ev ya-
şamına dair eserler büyük
ilgi gördü. Gezinin bir
sonraki durağı, Atatürk
Kent Meydanı oldu. Kur-
şunlu Şelalesi’nde doğa-
nın huzur dolu atmosferi
eşliğinde keyifli anlar ya-

şayan kadınlar, Sardes
Antik Kenti ve Lidya Park
ziyaretlerinin ardından gezi
son buldu. 

Salihli’nin tarihini, kül-
türünü ve doğasını keş-
fetme fırsatı bulan
kadınlar, düzenlenen gezi
programının sonunda dü-
zenlediği için Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi’ne ve
Başkan Ferdi Zeyrek’e te-
şekkür etti.  iHa

Manisalı kadınlar Salihli’yi
yakından tanıdı   
Manisalı kadınlar Salihli’yi
yakından tanıdı   

Türk Kızılayı Manisa
İl Merkezi Başkanlığı,
kent genelinde bulunan

1350 ihtiyaç sahibi vatan-
daşa gıda kolisi ve 1 mil-
yon 500 bin TL'lik

destekte bulundu.   
Hayırseverler tarafın-

dan bağışlanan gıda koli-

leri, Türk Kızılayı Manisa
ekipleri tarafından sosyal
incelemeleri yapılarak
kent genelindeki 1350 va-
tandaşa dağıtıldı. Türk Kızı-
layı Manisa İl Merkezi
Başkanı Öner Gürsel, yar-
dımlarla ilgili yaptığı açıkla-
mada, Kızılay’ın her zaman
olduğu gibi, toplumun ya-
nında olduğu söyledi. Ma-
nisa'da ihtiyaç sahibi
ailelerin yüzlerini güldür-
mek ve onlara umut olmak
adına her zaman büyük
adımlar attıklarını belirten
Gürsel, “Türk Kızılay Ma-

nisa olarak her zaman va-
tandaşlarımızın yanındayız.
Manisa genelinde sosyal
incelemeleri yapılmış olan
vatandaşlarımıza gıda ve
hijyen kolisi desteğinin ya-
nında kıyafet desteğinde
de bulunuyoruz. Bu çalış-
malar kapsamında aralık
ayında toplam 1350 aile-
mize 1 milyon 500 bin lira-
lık destekte bulunduk.
Kızılay’a katkıda bulunan
hayırseverlerimize ve her
alanda bize destek olan
gönüllülerimize teşekkür
ediyorum.” dedi.  iHa

Türk Kızılayı aralık ayında ihtiyaç
sahiplerinin yüzünü güldürdü   

Türk Kızılayı aralık ayında ihtiyaç
sahiplerinin yüzünü güldürdü   

Manisa'nın Sarıgöl
ilçesinde dini bayramların
arifesinde ve üç ayların
başlangıcında yapılan
Bence geleneği devam

ediyor. Gelenekte mahal-
lenin çocukları kapı kapı
gezerek hem şeker toplu-
yor hem de evlerde yapı-
lan pişilerden yiyor.   

Manisa’nın Sarıgöl il-
çesinin Çimentepe Mahal-
lesinde asırlardan bu yana
yapılan “Bence” geleneği
yaşatılmaya devam edili-
yor. Özellikle dini bayram-
ların arife günü ve üç
ayların başlangıcında
sabah namazından sonra
başlayan gelenekte ço-
cuklar köydeki evleri kapı
kapı gezerek hem şeker
topluyor hem de evlerde
pişirilen pişilerden yiyor. 

Bu yıl üç ayların baş-
langıcının soğuk havalara

denk gelmesi nedeniyle
sabah namazı sonrası
değil de ikindi namazının
ardından başladığını kay-
deden mahalle sakinlerin-
den Uğur Aktaş,
"Mahallemizde dini bay-
ramların arife günleri ve üç
ayların başladığı gün ma-
halle çocuklarına her aile

şeker dağıtır. Bu eski bir
gelenektir. 

Çocuklar ev ev dolaşa-
rak şeker toplarlar. Hava-
ların soğuk olması
nedeniyle bu sene ikindi
namazından sonra yapıldı.
Büyüklerde evlerde pişir-
dikleri pişileri komşulara
dağıttılar.” dedi. iHa

Sarıgöl'de asırlardır devam
eden gelenek: 'Bence'   
Sarıgöl'de asırlardır devam
eden gelenek: 'Bence'   
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TİcARET Bakanlığı, geçen
yılın son 7 gününde gerçekleş-
tirdiği denetimlerde yaklaşık
23,7 milyon lira idari para ce-
zası uyguladığını bildirdi.

Bakanlıktan yapılan açıkla-
mada, asgari ücret zammının
açıklanmasıyla birlikte vatan-
daşların fahiş fiyat artışları ve
haksız kazanç sağlamaya yö-
nelik filli durumlardan dolayı
mağduriyet yaşamaması ama-
cıyla yılbaşı öncesinde dene-
timlerin 81 ilde yoğun şekilde
yapıldığı aktarıldı.

Bu kapsamda geçen yıl 25
Aralık-31 Aralık döneminde
gerçekleştirilen market dene-
timlerinde 5 bin 846 işletmenin

incelendiği belirtilen açıkla-
mada, "Çalışmalar kapsamında
577 bin 672 ürün denetlenirken
6 bin 662 üründe ihlal tespit
edildi ve 13 milyon 838 bin 753
lira cezai işlem uygulandı. Bun-
ların yanında 3 bin 479 firma
hakkında haksız fiyat artışı
araştırma süreci başlatıldı." ifa-
desi kullanıldı.

Açıklamada, market dene-
timlerine ilişkin de bilgi verile-
rek, şunlar kaydedildi:

"Market denetimlerinde İs-
tanbul, 797 işletmeyle ilk sırada
yer alırken, bu ili 436'yla An-
kara ve 411'le Antalya takip
etti. En yüksek sayıda ürün de-
netimi yapılan illerimiz ise sıra-

sıyla 154 bin 922 ürünle An-
kara, 93 bin 603 ürünle Antalya
ve 73 bin 31 ürünle İstanbul
oldu. En yüksek sayıda ihlal
tespit edilen il ise 2 bin 932 ih-
lalle İstanbul olarak kayıtlara
geçti. Bu ili 1806'yla Ankara ve
506 ihlal tespitiyle Elazığ takip
etti. Uygulanan cezai işleme
göre İstanbul'da 6 milyon 450
bin 400 lira idari para cezası
uygulanırken, bu ili sırasıyla 3
milyon 973 bin 200 lirayla An-
kara ve 266 bin 200 lirayla
Bursa takip etti."

Denetimlerde hakkında hak-
sız fiyat araştırması süreci baş-
latılan marketlerin en yoğun
olduğu illerin 795'le İstanbul,
436'yla Ankara ve 136'yla İzmir
olduğu bildirilen açıklamada,
30-31 Aralık 2024 tarihlerinde
kafe, restoran denetimlerimi
kapsamında ise 81 ilde 4 bin
779 işletmede 285 bin 499 ürü-
nün denetlendiği ifade edildi.

Açıklamada, 4 bin 551 ihlal
tespiti neticesinde 9 milyon
897 bin 148 lira cezai işlem uy-
gulandığı ve 735 işletme hak-
kında haksız fiyat artışı
araştırması süreci başlatıldığı
belirtildi. Bakanlığın gerçekleş-
tirdiği denetimlerde geçen yılın
son 7 gününde yaklaşık 23,7
milyon lira ceza uygulandığı ak-

tarılan açıklamada, kafe, resto-
ran denetimleri kapsamında en
çok işletmeye gidilen illerin
934'le İstanbul, 496'yla Ankara
ve 270'le Antalya olduğu bilgisi
verildi.

Açıklamada, en yüksek sa-
yıda ürün denetimi yapılan ille-
rin ise 92 bin 13'le İstanbul,
43 bin 381'le Ankara ve 21 bin
53'le Antalya olduğuna işaret
edilen açıklamada, şunlar kay-

dedildi:
"Denetimler neticesinde İs-

tanbul'da 2 bin 829, Anka-
ra'da 455 ve Bursa'da 282
ihlal tespit edilmiştir. Kafe, res-
toran denetimleri uygulanan
cezai işleme göre değerlendiri-
lirse, ilk üç ilimiz sırasıyla İstan-
bul, Ankara ve Bursa oldu.
Uygulanan cezai işlem miktar-
ları da 6 milyon 223 bin 800
lira, 1 milyon 1000 lira ve 620

bin 400 lira olarak sıralandı.
Bunun yanında İstanbul'da
133, Kocaeli'de 69 ve İzmir'de
48 işletme hakkında haksız
fiyat araştırması süreci başlatıl-
mıştır. Ticaret Bakanlığı olarak
vatandaşlarımızın refahını etki-
leyecek hiçbir eylem ve fiile izin
verilmeyerek, fahiş fiyat ve hak-
sız kazançla mücadelemiz
2025 yılında da tüm hassasiye-
tiyle devam edecektir."

Fahiş fiyata 23,7 milyon lira ceza!

2024 yılında e-Devlet Kapısı
üzerinden 4,2 milyar işlem ya-
pılırken, kullanıcı sayısı 66,7
milyona ulaştı. Dijital hizmet-
lerde 568 yeni hizmet ve 54
yeni kurum devreye alındı.

Cumhurbaşkanlığı Dijital
Dönüşüm Ofisi, 2024 yılında e-
Devlet Kapısı’nda rekor sayıda
işlem gerçekleştirildiğini açık-
ladı.

Dijital Dönüşüm Ofisi, sos-
yal medya hesabı üzerinden
yaptığı paylaşımda, e-Devlet
Kapısı’nın milyonlarca vatan-
daşa kolaylık sağladığını ve diji-
tal hizmetlerin her geçen gün
daha da genişletildiğini belirtti.
Paylaşımda şu ifadelere yer ve-
rildi:

“2024 yılında e-Devlet Kapı-
sı’nda 568 yeni hizmet sunul-
maya başlandı ve 54 yeni
kurum platforma dahil oldu.
Kullanıcı sayımız 66 milyon 753
bin 526’ya ulaşırken, tam 4 mil-
yar 233 milyon 872 bin 467
işlem gerçekleştirilerek vatan-
daşlarımıza hizmet sağlandı.
2025 yılında da dijitalleşme ça-
lışmalarımızı vatandaşlarımızı
merkeze alarak sürdürmeye
devam edeceğiz.”

YENİ HİZMETLER 
VE GELİŞMELER

2024’te e-Devlet Kapısı’na
eklenen yeni hizmetler, vatan-
daşların birçok resmi işlemini
hızlı ve kolay bir şekilde ger-
çekleştirmesini sağladı. Bunun

yanı sıra, platformun kullanıcı
deneyimini artırmak amacıyla
çeşitli yeniliklerin hayata geçiri-
leceği ve dijitalleşme çalışmala-
rının kapsamının genişletileceği
ifade edildi.

Cumhurbaşkanlığı Dijital
Dönüşüm Ofisi, "Dijital Tür-
kiye" vizyonu doğrultusunda
hizmetlerini genişletmeye
devam edeceğini ve teknoloji-
nin sunduğu olanakları vatan-
daşların yaşamını
kolaylaştırmak için kullanmayı
sürdüreceğini belirtti. 2025 yılı
itibarıyla da e-Devlet Kapı-
sı’nın daha fazla hizmeti bir
araya getirmesi ve vatandaş
odaklı dijitalleşme hedeflerine
ulaşması bekleniyor. AA

e-Devlet Kapısı'ndan 2024'te 4,2 milyar işlem yapıldı
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onkoloji Uzmanı Doç.
Dr. Şafak Yıldırım Dişli, 45 yaş
üstü kişilerde kolon kanserinin
erken teşhisinde taramanın
önemine dikkat çekerek,
"Erken evrede yakalarsak sağ
kalımın çok uzun olduğu bir
kanser türü.

Kişilerin sağlıklı beslen-
mesi, sigara ve alkolden uzak
durması da çok önemli" dedi.   

Onkoloji Uzmanı Doç. Dr.
Şafak Yıldırım Dişli, kolon kan-
serinin teşhisi ve tedavi yön-
temi hakkında bilgiler vererek,
kanserden korunmanın yolla-
rını anlattı. 

Kolon kanserinin kalın ba-
ğırsakta gelişen kontrolsüz
hücre büyümesi ile ortaya
çıkan bir kanser türü olduğunu
belirten Doç. Dr. Dişli, "Kolon
kanseri sıklıkla 45 yaş üstün-
deki insanlarda görülmektedir.

Bu kanserde genetik fak-
törler önemli bir risktir. 

Aynı zamanda yaşam tarzı
değişiklikleri de kolon kanseri
için önemli bir risk faktörü ol-
maktadır.

Sağlıksız beslenme alış-
kanlığı olan, işlenmiş gıdaları
tüketen, sigara, alkol gibi alış-
kanlığı olan insanlarda bu kan-

ser türü daha sık gözlenmek-
tedir" diye konuştu.    

"En sık göRülEn 
bEliRti bağıRsak 

alışkanlıklaRınDaki 
DEğişimDiR" 

Kanserin kabızlık, ishal,
dışkıda kan görülmesi, şişkin-
lik, karın ağrısı gibi semptom-
larla kendini belli
edebileceğine değinen Doç.
Dr. Dişli, “Bunlar kolon kanse-
rinin erken belirtileridir.

Daha geç dönemde de
kansızlık dediğimiz durumda
ya da istenmeyen kilo kaybı
durumlarında kolon kanseri
kendisini belli edebilmektedir”
dedi.  

Kolon kanserinin teşhisi
için direkt bağırsakların içeri-
sine girilerek, şüpheli görülen
yerlerden biyopsi alınmasını
ve teşhis konulmasını sağla-
yan “kolonoskopi” yönteminin
kullanıldığını anlatan Doç. Dr.
Dişli, aynı zamanda bazı gö-
rüntülenme yöntemleri ve dışkı
tetkiklerinin de tanı koymaya
katkı sağladığını ifade etti.    

"kansERin tEDavisi 
EvRElERE göRE 
DEğişmEktEDiR" 

Tedavide kanserin evresi-
nin önemli olduğunun altını
çizen Doç. Dr. Dişli, "Kolon
kanserinin tedavisi için kanse-

rin evresini bilmemiz gerek-
mektedir. Evrelere göre tedavi
değişmektedir.

Birinci evre hastalıkta kan-
serli kısmın lokal olarak çıkarıl-
ması ve cerrahi işlem
uygulanması gibi yöntemler
uygulanmaktadır. Birinci evre
hastalarda onkolojik olarak
herhangi bir tedavi uygulama-
maktayız. 

Hastayı belirli aralıklar ile
düzenli olarak takiplerine ça-
ğırmaktayız. 

Hastanın evrelemesinde
ikinci evre olduğuna karar ver-
diysek onkolojik tedavileri
hastanın klinik ve patolojik
özelliklerine bakarak kararlaş-
tırmaktayız.

İkinci evre hastalarda has-
tanın bir takım risk faktörleri
varsa hastaya koruyucu ke-
moterapiler önermekteyiz.
Risk faktörüne sahip olmayan
hastaları ise tıpkı birinci evre
hastalarda olduğu gibi belirli
aralıklarla onkolojik takiplere
çağırmaktayız. 

Üçüncü evre hastalarda
mutlaka her hastaya onkolojik
olarak tedavi ve kemoterapi
öneriyoruz. 

Dördüncü evre hastalarda
ise hastalık kolondan çıkıp
uzak organlara yayılım göste-
riyor ve bu durumda hastalar

mutlaka sistemik tedaviye yani
kemoterapi, hedefe yönelik te-
davi veya immünoterapi gibi
tedavi seçeneklerine ihtiyaç
duyuyor.

Dördüncü evre hastalarda
hastanın patolojisine ve genel
durumuna bakarak hasta bazlı
tedavi kararları alıyoruz" diye
konuştu.    

"ERkEn EvREDE 
yakalanDığınDa sağ 

kalım süREsi 
çok uzunDuR" 

Kolon kanserinin önlene-
bilir kanserler arasında oldu-
ğunun altını çizen Doç. Dr.
Dişli, "Erken evrede yakalandı-
ğında sağ kalımın çok uzun ol-
duğu bir kanser türüdür.

Bu nedenle bu hastalarda

tarama çok önemli bir yer tut-
maktadır. 

45 yaşından sonra sıklık
arttığı için hastalara sıklıkla ta-
rama kolonoskopilerini öner-
mekteyiz. 

Taramada kolonoskopiden
başka tetkikler de bulunmak-
tadır.

Yaşam tarzı değişiklikleri
kolon kanserini önlemede çok
önemlidir. 

Kişilerin sağlıklı beslen-
mesi, lifli gıdalardan zengin
beslenmesi önemlidir. 

Sigara ve alkolün bırakıl-
ması, sedanter yani hareketsiz
yaşamın terk edilmesi bu kan-
seri önlemede bizlere yardımcı
olmaktadır" şeklinde konuştu.
iha 

Kolon kanserinin erken tespiti için 45
yaş sonrasına 'tarama' önerisi
Kolon kanserinin erken tespiti için 45
yaş sonrasına 'tarama' önerisi

Sağlıklı ve gür saçlar için beslenme tiyoları

DoğRu beslenmek, vü-
cudu saçtan tırnağa kadar bes-
lediğini ifade eden Dermatoloji
Uzmanı Dr. Oğuz Küçükçakır,
saçların cansızlaşmasına, kırıl-
masına ve nihayetinde döküle-
rek seyrelmesine beslenme
yanlışlıkların sebep olduğunu
söyledi.   

Yapılan araştırmalarda
günlük bin kalori ve altında uy-
gulanan diyetlerde saç dökül-
melerinin 1 ile 6 ay içerisinde
başladığının gözlendiğini belir-
ten Dermatoloji Uzmanı Dr.
Oğuz Küçükçakır, diyetin nor-
male döndürülmesiyle saç bü-
yümesinin de normale
döndüğü açıkladı.

Proteinden fakir beslenmek

negatif nitrojen dengesine yol
açarak saç dökülmesine yol
açtığını belirten Küçükçakır,
"Protein alımının arttırılmasıyla
dökülme durmakta veya azal-
maktadır. Günde bin kaloriden
düşük diyetle beslenenlerde
zamanla bazal metabolizma
yavaşlamakta, bu da tiroid bez-
lerinin çalışmasını yavaşlat-
makta ve sonucunda saç
dökülmelerine sebep olmakta-
dır. 

Ayrıca uzun süreli açlık du-
rumlarının erkeklik hormonunun
yarı ömrünü uzatarak yıkım sü-
resini uzattığı ve sonucunda
erkek tipi kelliğe sebep olduğu
bildirilmiştir. Vücudumuzun
sentezleyemediği ve diyetle al-

mamız gereken omega-3, 6, 9
denilen esansiyel yağ asitlerinin
eksikliği durumda 2-4 ay içinde
saçlarda dökülme başlar.
Omega-3 içeren besinlerin en
çok bilinenleri somon balığı,
torik balığı, uskumru balığı,
palamut balığı, kabak çekir-
deği, keten tohumu ve semiz
otudur. Yine topikal omega-6
içeren ürünlerin uygulanması-
nın saçlı derideki kepeklenme
ve kızarıklığı 3 haftada, saç
değişikliklerini ise 3 ayda dü-
zelttiği gözlenmiştir" dedi. 

Demir eksikliği saç kaybı
ile ilişkili en çok suçlanan fak-
törlerin başında gelmekte ol-
duğunu ifade eden
Küçükçakır, "Saç dökülmesi,
demir eksikliğinin anemi geliş-
meden önce görülen erken
belirtilerindendir. Demir eksik-
liğinde depo demir ve doku
demirinde azalma anemi geli-
şiminden önce gözlenmekte-
dir. 

Sağlıklı bir kıl büyümesinin
sağlanabilmesi için depo de-
miri (ferritin) düzeyinin 40 mik-
rogram litre olması
gerekmektedir. Başlıca demir
içeren gıdalar kırmızı et, kara-
ciğer, hindi, tavuk eti, ıspanak
ve lahana gibi koyu yeşil yap-
raklı sebzeler, ton balığı, sar-
dunya, uskumru, mezgit,

nohut ve kuru fasülye gibi ku-
rubaklagiller, antep fıstığı, ay
çekirdeği, kabak çekirdeği,
badem gibi kuruyemişler, kuru
üzüm, kuru erik, kuru incir gibi
kurutulmuş meyveler, yumurta
ve pekmezdir" diye konuştu. 

Çinko minerali, saç kökle-
rinin gelişmesinde önemli
fonksiyonları olan çok sayıda
enzimin sağlıklı işlev görme-
sini sağlayacağını belirten Kü-
çükçakır, "Çinko eksikliğinde
saç dökülmesi, saçların
beyaz, seyrek, kısa ve kırılgan
bir hal alması gözlenir. Kari-
des, istiridye, balık, et, karaci-
ğer, buğday tohumu, kabak
çekirdeği, ayçiçeği çekirdeği,
tüm tahıllar, ceviz, badem, yu-
murta, peynir ve süt çinko içe-
ren yiyecekler arasındadır. 

Bakır eksikliği özellikle
uzun süreli sütten oluşan di-
yetlerde yetersiz alıma bağlı
olarak veya kronik beslenme
bozukluğu olanlarda veya bazı
genetik hastalıklarda görülür.

Saç köklerinin yetersiz ge-
lişimine neden olarak birçok
saç anomalisine ve saçların
beyazlamasına neden olabilir.

Bakır minerali, zeytin, fın-
dık, ceviz, badem, üzüm, arpa,
esmer ekmek, brokoli, pancar,
pekmez, bal, portakal, pekmez,
kuzu ciğeri, fasulye, bezelye

gibi gıdalardan alınabilir" şek-
linde konuştu. 

Saç köklerimizin sağlıklı
büyümesi için gerekli diğer bir
vitamin ise biotin olduğunu
ifade eden Küçükçakır, "Eksikli-
ğinde saçlarda seyrelme, kı-
rılma ve dökülmeler başlar.
Özellikle yumurta akının fazla
tüketilmesinde ya da genetik
kökenli bazı hastalıklarda biotin
eksikliği gözlenmektedir. Biotin
en sık yumurta sarısı, fındık, fıs-
tık gibi kabuklu yemişlerde,
baklagillerde bulunur. C vita-
mini eksikliğinde de özellikle
kıllarda kıvrılmalar başlar ve tir-
büşon kıl denilen saçın birçok
bölgesinden bükülmeler başlar.

Özellikle yaşlılarda, alkoliklerde,
sigara içenlerde, kortizonlu
ilaçların uzun süreli kullanı-
mında ,taze sebze veya mey-
velerin yetersiz tüketimine bağlı
gelişir. Taze sebze ve meyveler
C vitamini içeren besinler ola-
rak gerekli C vitamini ihtiyacı-
mızı karşılarlar. Limon, greyfurt,
portakal, çilek, kivi, frenk
üzümü, en çok C vitamini içe-
ren meyveler arasındadır. La-
hana, domates, kuşburnu,
karnabahar, ıspanak, mayda-
noz, turp, patates, yeşil biber
gibi sebzeler en fazla C vitamini
içeren sebzeler olarak C vita-
mini kaynakları arasında yer
alırlar" dedi. iha 

“Rahim ağzı kanserinden korunmada aşı kritik önemde”
Rahim ağzı (serviks) kan-

serinin kadınlar arasındaki en
ölümcül kanserlerden biri oldu-
ğunu belirten Jinekolojik Onko-
loji Cerrahisi Uzmanı Doç. Dr.
Cihan Comba, “Rahim ağzı
kanseri aşısıyla artık yüzde 80
oranında bağışıklık sağlanmak-
tadır. Aşının ergenlik döne-
minde yapılması önerilmektedir.
Aşılama 9 yaşından sonra baş-
lar, 15 yaşına kadar 6 ay ara-
larla iki doz 15 yaşından
büyüklerde 0/2/6. aylarda
olmak üzere 3 doz yapılır.
Dünya Sağlık Örgütü herhangi
bir yaş sınırlaması olmadan bu
aşının güvenle yapılabileceğini
fakat başarı oranının yaşla bir-
likte bir miktar azaldığını bildir-
mektedir” dedi. Jinekolojik
Onkoloji Cerrahisi Uzmanı Doç.
Dr. Cihan Comba, 1-31 Ocak
Serviks Kanseri Farkındalık Ayı
dolayısıyla serviks (rahim ağzı)
kanseri hakkında açıklamalarda
bulundu.  

Rahim ağzı kanserinin kı-
saca tanımını yapan Doç. Dr.
Comba, “Serviks kanseri, ser-
viks olarak adlandırılan, rahmin
alt kısmında oluşan bir kanser
türüdür. Serviks, rahmin vaji-
naya açılan ve doğum esna-
sında genişleyen kısmıdır.
Serviks kanseri, kadınlar ara-
sındaki en ölümcül kanserler-
den biridir ve gelişmekte olan
ülkelerde sıklığını sürdürmekte-
dir. 

Erken dönemde yakalanmış
serviks kanserli kadınların, tanı
koyulduktan sonraki 5 yıllık sağ
kalımları yüzde 92 gibi yüksek
bir düzeydedir.

Cinsel olarak aktif birey-
lerde görülme olasılığı yüksek-
tir” diye konuştu.  

Serviks kanserinin neden-
lerinden bahseden Doç. Dr.
Comba, “Serviks kanseri uzun
süren, inatçı yüksek riskli HPV
enfeksiyonu sonucu oluşmak-
tadır. HPV enfeksiyonu oldukça

yaygındır; cinsel olarak aktif ka-
dınların yarısı yaşam boyu HPV
enfeksiyonu ile karşılaşır. Unu-
tulmamalıdır ki HPV, vücutta
herhangi bir şikayete neden ol-
mayabilir ve geç tanı almaya
sebep olabilir. 

Ayrıca, her HPV enfeksi-
yonu serviks kanserine ilerle-
mez. Serviks kanserine yol
açabilen yaklaşık 15 HPV tipi

‘yüksek riskli HPV' olarak ta-
nımlanır. HPV tip 16 ve 18, pek
çok yerde olduğu gibi Türki-
ye'de de servikal kanserlerle
ilişkili en sık görülen iki yüksek
risk HPV tipidir” dedi. 

Rahim ağzı kanserinin gö-
rülme oranlarına değinen Doç.
Dr. Comba, “En son yayımla-
nan resmi verilere göre; ülke-
mizde serviks kanserinin

görülme sıklığı yüz binde
4,2'dir. Bir yıl içerisinde yaklaşık
2 bin 125 kadın serviks kanseri
tanısı almıştır. ABD'ye göre Tür-
kiye'de rahim ağzı kanseri sık-
lığı daha düşüktür” şeklinde
konuştu. 

Serviks kanserinin erken
evrelerinde genellikle belirti ol-
madığını söyleyen Doç. Dr.
Comba, şu bilgileri paylaştı: 

“En erken bulgu, rutin jine-
kolojik muayene esnasında
alınmış olan anormal Pap
smear sonucu ve HPV pozitif-
liği olarak görülür.

Serviks kanseri oldukça
yavaş gelişir, bu nedenle belirti-
siz dönem (kanser öncesi
dönem) yıllar sürebilir. Kanser
öncesi dönemde tedavi şansı
yüzde 100'e yakındır. İlerlemiş
serviks kanserleri, genellikle
düzenli Pap smear testi yaptır-
mayan ya da anormal Pap
smear sonucu alıp takiplere
devam etmeyen kadınlarda gö-

rülür.” 
Teşhis sürecinden bahse-

den Doç. Dr. Comba, “Pap
smear ve HPV testi yapılmalıdır.
Serviks kanseri teşhisini doğru-
lamak için rahim ağzından kol-
poskopik biyopsi yapmak
gerekir ve patoloji uzmanın de-
ğerlendirmesiyle tanı konulabi-
lir” dedi. 

Doç. Dr. Comba, risk al-
tında olan bireyleri şöyle sıra-
ladı: “Bağışıklık sisteminin zayıf
olması (HIV enfeksiyonu, organ
nakli nedeniyle immün sistemi
baskılayan ilaç kullananlar),
Anormal Pap smear sonucu ya
da kanser öncesi servikal hücre
değişiklikleri tanısı öyküsü olan
kadınlar, erken yaşta cinsel iliş-
kiye başlamak, partner sayısı-
nın fazla olması, sigara
kullanımı, düzenli Pap Smear
test yaptırmayan kadınlar, HPV
teşhisi konmuş kadınlar, HPV
aşısı yaptırmamış kadınlar.”
iha 
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YunuseMre Belediyes-
por, 2024 yılında başarıdan ba-
şarıya koştu. Amatör spora
büyük önem veren Mavi Be-
yazlılar, mücadele ettiği 18

branşta toplam 199 madalya
ve 19 kupa kazanarak göz dol-
durdu.

Manisa'nın amatör spor-
daki lokomotif kulüplerinden

Yunusemre Belediyespor,
2024 yılında madalya ve kupa-
lara ambargo koydu. 18
branşta mücadele eden Mavi
Beyazlılar, yerel, ulusal ve ulus-
lararası müsabakalarda müca-
dele ettiği geçtiğimiz yılı 43
altın, 49 gümüş ve 107 bronz
madalya olmak üzere toplam
199 madalya ve 19 kupa ile ta-
mamladı.

Konuya ilişkin açıklamada
bulunan Yunusemre Beledi-
yespor Başkanı Bülent Kanik,
elde ettikleri başarılarla gurur
dolu bir yılı geride bırakmanın
mutluluğunu yaşadıklarını
söyledi. Başkan Kanik, "2024
yılındaki tablomuzu hesaplar-
ken, yerel resmi takım sporları
yarışmaları, ferdi branş ulusal
ve uluslararası müsabaka-
larda elde edilen başarıları
baz aldık. Ferdi branş resmi

yerel turnuvaları ile yerel özel
turnuvaları bu tabloya dahil
etmedik. 

Sporcularımız, katıldıkları
müsabakalarda şehrimizi ve
ülkemizi gururla temsil eder-
ken, uluslararası arenada İs-
tiklal Marşımızı dinletti. Ayrıca
yaz spor okulumuz dolu dolu
geçti. 14 branşta 3 binin üze-
rinde çocuk ve gencimizi
sporla buluşturduk. Yine
Yuntdağı'nda ilk kez yaz spor
okulu kursları açtık. 2024 yılı
gurur yılımız oldu" dedi.

2025 yılında kulübün viz-
yonunu daha yukarıya taşıya-
caklarını kaydeden Kanik,
"Yunusemre Belediye Başka-
nımız Semih Balaban'ın ama-
tör spor branşlarına olan
olumlu bakışı, branş ayrımı
yapmaksızın sporu ve spor-
cuyu desteklemesi, özellikle

kadın ve çocuklarımızın adının
geçtiği her alanda son derece
pozitif olması, kulübümüzün
en büyük gücü, ilham kaynağı
ve yol haritası oldu. Başkanı-
mıza destekleri için teşekkür
ediyoruz. Ortak başarımızın

ışığıyla, sürekli büyüyen ça-
lışma arzumuzla, yeni yılda bir-
çok ilke imza atmayı
planlıyoruz. 2025'te Yunu-
semre Belediyespor'u daha
güzel yarınlara taşıyacağız"
diye konuştu. iHa

Yunusemre’den 199 madalya ve 19 kupa

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in 18. hafta
mücadelesinde deplasmanda karşılaşacağı T. Bandır-
maspor maçının hazırlıklarını sürdürdü.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in 18. hafta
mücadelesinde deplasmanda Teksüt Bandırmaspor’a
konuk olacak. Siyah beyazlılar, 5 Ocak Pazar günü saat
13.30’da Bandırma 17 Eylül Stadı’nda oynanacak maçın
hazırlıklarına devam etti. Teknik Direktör Hakan Şapçı
yönetiminde gerçekleşen antrenman ısınma hareketle-
riyle başladı. Dar alan oyunlarıyla devam eden antren-
man taktik oyun ve duran top çalışmasıyla sona erdi.

Siyah-beyazlılar bugün yapacağı antrenmanla T.
Bandırmaspor maçının hazırlıklarını sürdürecek.

Manisa FK taktik çalıştı!

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


